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ΠΡΑΚΤΙΚΑ 
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ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ 
 
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΣΤΑΜΑΤΑΚΗΣ, ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΠΑΤΡΙΚΑΛΑΚΗ, 
ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ ΡΟΥΚΟΥΝΑΚΗΣ, ΙΩΑΝΝΑ ΣΦΑΚΙΑΝΑΚΗ, 
ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ ΚΛΑ∆ΟΣ, ΕΙΡΗΝΗ ΒΡΕΝΤΖΟΥ, ΖΑΧΑΡΙΑΣ 
ΑΣΣΑΡΙΩΤΑΚΗΣ, ΙΩΑΝΝΗΣ ΠΕΤΡΑΚΗΣ, ΑΝΤΩΝΙΟΣ 
ΜΑΥΡΟΓΙΑΝΝΗΣ, ΜΥΡΩΝ ΜΟΝΙΑΚΗΣ, ΚΑΛΛΙΟΠΗ ΤΖΑΒΛΑΚΗ, 
ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ ΤΖΑΝΙΝΗΣ, ΕΛΕΝΗ ΜΑΣΤΟΡΑΚΗ, ΙΩΑΝΝΗΣ 
ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ, ΕΥΑΓΓΕΛΙΑ ΜΑΝΙΑ∆Η, ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΑΓΑΠΑΚΗΣ, 
ΜΑΞΙΜΟΣ ΣΕΝΕΤΑΚΗΣ, ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ ΦΡΑΓΚΙΑ∆ΑΚΗΣ, ΜΙΧΑΗΛ 
ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ, ΜΑΡΙΑ ΛΥ∆ΑΚΗ, ΜΙΧΑΗΛ ΧΩΡΑΦΑΣ, 
ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΦΑΝΟΥΡΑΚΗΣ, ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ ΟΡΦΑΝΟΣ, 
ΡΙΧΑΡ∆ΟΣ ΠΟΒΑΣΚΗ, ΠΕΤΡΟΣ ΙΝΙΩΤΑΚΗΣ, ΙΟΥΛΙΑ 
ΜΠΑΡΤΟΛΟΤΣΙ, ΙΩΑΝΝΗΣ ΒΑΪΛΑΚΗΣ, ΘΕΟ∆ΟΥΛΟΣ ΠΑΣΧΑΛΙ∆ΗΣ, 
ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ ΜΑΜΟΥΛΑΚΗΣ, ΕΥΦΡΟΣΥΝΗ ΤΣΑΓΚΑΡΑΚΗ, 
ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ ΑΠΟΣΤΟΛΑΚΗΣ, ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΤΑΒΕΡΝΑΡΑΚΗΣ, 
ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΜΠΡΙΛΑΚΗΣ, ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΦΟΥΡΝΑΡΑΚΗΣ, 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΑΡΝΕΛΛΟΣ, ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ ΡΟΜΠΟΓΙΑΝΝΑΚΗΣ, 
∆ΗΜΗΤΡΑ ΚΕΝ∆ΡΙΣΤΑΚΗ, ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΓΡΗΓΟΡΑΚΗΣ, ΑΝΤΩΝΙΟΣ 
ΚΡΑΣΑΝΑΚΗΣ, ΜΑΙΡΗ ΑΛΕΞΑΚΗ, ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ ΚΑΡΑΒΕΛΑΚΗΣ.  
 
 

ΑΠΟΝΤΑ ΜΕΛΗ 
 
ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ ΤΡΙΑΜΑΤΑΚΗ, ΜΗΝΑΣ ΚΑΠΕΤΑΝΑΚΗΣ, ΣΤΑΜΑΤΙΑ 
ΚΥΠΡΙΩΤΑΚΗ, ΙΩΑΝΝΗΣ ΠΑΠΑ∆ΑΚΗΣ, ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ 
ΑΛΙΦΙΕΡΑΚΗΣ, ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΡΛΕΤΑΚΗΣ, ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ 
∆ΟΛΑΨΑΚΗΣ, ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΑΦΕΤΖΑΚΗΣ. 
 
 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ∆ΙΑΤΑΞΗΣ  
 
1. Ανακοινώσεις Προεδρείου. 
2. Ενηµέρωση δραστηριότητος ∆.Ε. 
3. Έλεγχος – ερωτήσεις – επερωτήσεις προς τη ∆.Ε. 
4. Προτάσεις – τοποθετήσεις – παρατηρήσεις επί θεµάτων σχετικών 

µε τη δραστηριότητα και λειτουργία του Τ.Ε.Ε. 
5. Ολοκλήρωση του Βόρειου Οδικού Άξονα Κρήτης (Β.Ο.Α.Κ.). 
6. Προτάσεις τροποποιήσεως Θεσµικού Πλαισίου Τ.Ε.Ε. 
7. Ενηµέρωση δραστηριότητος Μ.Ε. Χωροταξίας, Πολεοδοµίας, 

Αρχιτεκτονικής και Πολιτιστικής Κληρονοµιάς. 
8. Παιδεία. 
 
 
 

--------------------- 
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ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Συνάδελφοι καλησπέρα, αρχίζει η 
τακτική συνεδρίαση, είναι παρόντα 27 µέλη και σύµφωνα µε τις 
διατάξεις του άρθρου 6 του κανονισµού λειτουργίας της «Α» 
περιφερειακού τµήµατος του Τ.Ε.Ε. σε συνδυασµό µε το άρθρο 7§9 
του Ν.1486/1984 έχοµε απαρτία. 
 Τα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης είναι: 
�  Πρώτον, ανακοινώσεις Προεδρείου. 
�  ∆εύτερον, ενηµέρωση δραστηριότητος ∆.Ε.. 
�  Τρίτον, έλεγχος – ερωτήσεις – επερωτήσεις προς τη ∆.Ε.. 
�  Τέταρτον, προτάσεις – τοποθετήσεις – παρατηρήσεις επί θεµάτων 

σχετικών µε τη δραστηριότητα και λειτουργία του Τεχνικού 
Επιµελητηρίου Ελλάδος. 

�  Πέµπτον, ολοκλήρωση του Βορείου Οδικού Άξονα Κρήτης. 
�  Έκτον, προτάσεις τροποποιήσεως θεσµικού πλαισίου Τ.Ε.Ε.. 
�  Έβδοµον, ενηµέρωση δραστηριότητος Μ.Ε. Χωροταξίας, 

Πολεοδοµίας, Αρχιτεκτονικής και Πολιτιστικής Κληρονοµιάς. 
�  Και όγδοο, παιδεία. 
 Ο Πρόεδρος της «Α» προτείνει  την τροποποίηση της σειράς 
συζήτησης των θεµάτων, συνάδελφοι µε ακούτε;  Εδώ θα ψηφίσετε, 
λοιπόν ο Πρόεδρος της «Α» προτείνει την τροποποίηση της σειράς 
συζήτησης των θεµάτων της Η.∆. ως εξής, το 2ο θέµα, δηλαδή η 
ενηµέρωση δραστηριότητας ∆.Ε., να συζητηθεί µετά το 6ο που είναι 
οι προτάσεις τροποποιήσεως θεσµικού πλαισίου. 
 Επί του αιτήµατος, σύµφωνα µε το άρθρο 4§3 του κανονισµού 
λειτουργίας της «Α» περιφερειακού τµήµατος του Τ.Ε.Ε., όπως 
εγκρίθηκε στη συνεδρίαση της 18.03.1989 αποφαίνεται το Σώµα 
χωρίς συζήτηση, η δε απόφαση λαµβάνεται µε απλή πλειοψηφία των 
παρόντων µελών, εγκρίνει το Σώµα; 
 
ΒΑΪΛΑΚΗΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Βλέπεις;  Σας είπα ότι θα 
ψηφίσετε και ακούστε µε. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Συζητάµε να πάει η ενηµέρωση 
της δραστηριότητος µετά το θεσµικό πλαίσιο.  Βασικά η συνεδρίαση 
γίνεται για το θεσµικό πλαίσιο συνάδελφε, αυτός είναι ο στόχος, 
αλλά επειδή είναι τακτική υποχρεωτικά µπαίνουν και τα άλλα 
θέµατα.  Για τα δύο όµως πρώτα θέµατα ο απαιτούµενος χρόνος 
είναι ελάχιστος, εντάξει; 
 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ∆ΙΑΤΑΞΗΣ 
 

ΘΕΜΑ 1ο 
 

Ανακοινώσεις Προεδρείου 
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ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Θέµα 1ο,  ανακοινώσεις 
Προεδρείου. 
 Ο συνάδελφος Ιωάννης Τσιχλής υπέβαλε την παραίτηση του 
από την «Α» την οποία και σας διαβάζω. 
 Συνάδελφε Πρόεδρε, όπως ήδη έχετε διαπιστώσει εσείς, όπως 
και τα µέλη της «Α», εκτός από την πρώτη συνεδρίαση και µετά την 
αντικατάσταση του προηγουµένου συναδέλφου µέλους της «Α» 
Αντώνη Ανηψητάκη, λόγοι οικογενειακοί και κυρίως επαγγελµατικοί 
µε αναγκάζουν να µη δύναµαι να ανταποκριθώ στα καθήκοντα µου 
ως µέλος της «Α». 
 
ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ:   Ποιος; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ο Τσιχλής. 
 Επειδή οι παραπάνω λόγοι εξακολουθούν να υφίστανται, και 
λόγω του ότι δεν είναι του χαρακτήρα µου να εµπαίζω τόσο την «Α» 
όσο και την παράταξη που εκπροσωπώ, σας υποβάλλω µε την 
παρούσα επιστολή την παραίτηση µου από µέλος της «Α», 
θεωρώντας ότι ο αντικαταστάτης µου θα έχει την ευχέρεια να 
ανταποκριθεί στα καθήκοντα του καλύτερα από µένα. 
 Με συναδελφικούς χαιρετισµούς, Γιάννης Τσιχλής πολιτικός 
µηχανικός, Νεάπολη 03.07.2008. 
 Ως εκ τούτου, υπεγράφη την 09.07.2008 από το Προεδρείο της 
«Α» η πράξη αντικατάστασης του από το συνάδελφο Μιχαήλ 
Γκουργκούλη µηχανολόγο – µηχανικό, που είναι ο αµέσως επόµενος 
κατά σειρά εκλογής του ιδίου ψηφοδελτίου του συνδυασµού 
Αυτόνοµοι Μηχανικοί Ανατολικής Κρήτης, µε το οποίο εκλέχτηκε ο 
συνάδελφος Ιωάννης Τσιχλής. 
 Όπως διαπιστώνετε από τις ηµεροµηνίες και από τους 
αριθµούς πρωτοκόλλων, η παραίτηση υπεβλήθη µετά την 
πρόσκληση, ως εκ τούτου δεν του έχει σταλεί πρόσκληση και ο 
συνάδελφος δεν ήρθε, και η αντικατάσταση πήγε µετά την 
πρόσκληση, οπότε στην επόµενη συνεδρίαση θα είναι.  Αυτή τη 
στιγµή τα µέλη της «Α» είναι 49 και σύµφωνα µε το νόµο µπορούµε 
να λειτουργήσουµε, δεν υπάρχει πρόβληµα. 
 
ΒΑΪΛΑΚΗΣ:   Πως λέγεται;  Γκουργκούλης; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Γκοργκούλης. 
 
ΒΑΪΛΑΚΗΣ:   Γκοργκούλης; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Γκοργκούλης, Γκοργκούλης. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ενηµερώνοµε το Σώµα ότι, τα 
πρακτικά της προηγούµενης συνεδρίασης της 11.06.2008 έχουν 
καταχωρηθεί στην ιστοσελίδα του τµήµατος. 
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 Να σας αναφέρω και το εξής, ο συνάδελφος ο Αλέκος Κλάδος 
έγινε και παππούς, απέκτησε εγγόνα, συγχαρητήρια συνάδελφε.  
Έχετε υπόψη σας πριν µισή ώρα περίπου, µία ώρα, κάτι τέτοιο έτσι;  
Πολύ πρόσφατο. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Λοιπόν παρακαλώ συνάδελφοι. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Να µπούµε στο Internet να δούµε τα πρακτικά εκεί 
πάνω;  Μπορούµε να µπούµε στο Internet; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Εδώ είναι συνδεδεµένο, ναι είναι, 
έλα να δεις αν τα έχουν βάλει, δεν είναι ευθύνη δική µου, δεν θα 
κάθοµαι εγώ να τα βάλω και τα πρακτικά, εγώ τα παραδίδω...,  
Βάννα δεν έχουν µπει;   
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Έχουνε µπει, τα είδα και εγώ. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Τα είδες έχουν µπει; 
 

ΘΕΜΑ 3ο 
 

Έλεγχος – ερωτήσεις –  
επερωτήσεις προς τη ∆.Ε. 

 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Θέµα 3ο,  έλεγχος – ερωτήσεις – 
επερωτήσεις προς τη ∆.Ε.. 
 Επειδή σύµφωνα µε το άρθρο 8§4 του κανονισµού λειτουργίας 
της «Α» περιφερειακού τµήµατος του Τ.Ε.Ε. κανένα σχετικό έγκυρο 
αίτηµα δεν έχει κατατεθεί στο Προεδρείο, το τρίτο θέµα θεωρείται µη 
αναγραφόµενο στην Η.∆.. 
 

ΘΕΜΑ 4ο 
 

Προτάσεις – τοποθετήσεις – παρατηρήσεις  
επί θεµάτων σχετικών µε τη  

δραστηριότητα και λειτουργία του Τ.Ε.Ε. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Πάµε στο 4ο θέµα, τα θέµατα είναι 
µε τη σειρά που είναι γραµµένα στην πρόσκληση. 
 Προτάσεις – τοποθετήσεις – παρατηρήσεις επί θεµάτων 
σχετικών µε τη δραστηριότητα και λειτουργία του Τεχνικού 
Επιµελητηρίου.  Εδώ έχω να προτείνω εγώ κάτι...  
 
ΣΦΑΚΙΑΝΑΚΗ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   ∆ώσε, το µοίρασες; 
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ΣΦΑΚΙΑΝΑΚΗ:   Τα έχει εκεί πέρα. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Εδώ πάνω; 
 Λοιπόν, θα συζητηθούν δύο θέµατα σ’ αυτό το γενικό θέµα, το 
µεν ένα το οποίο το προτείνω εγώ, η καταστροφή αρχειακού υλικού. 
 Και το δεύτερο είναι των Αυτόνοµων Μηχανικών Ανατολικής 
Κρήτης.  Ειδικός του παρατηρητηρίου οδικής ασφάλειας του Τ.Ε.Ε. 
προτείνει να δώσει λύσει για την οδική ασφάλεια του ΒΟΑΚ, τη 
σύµβαση παραχώρησης.  Αυτό θα το αναπτύξει ο εκπρόσωπος της 
ΑΜΑΚ, εγώ θα σας αναπτύξω το δικό µου. 
 Λοιπόν, µε ακούτε συνάδελφοι;  Γιατί καλείστε να ψηφίσετε 
πάλι, έτσι;  Παρακαλώ την προσοχή σας. 
 Σύµφωνα µε την παράγραφο 3 του άρθρου 5 του κανονισµού 
λειτουργίας της «Α» περιφερειακού τµήµατος του Τ.Ε.Ε....  
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Να σταµατήσω; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Όχι περιµένω να σταµατήσουν οι 
συζητήσεις, γιατί µετά ο Βαϊλάκης θα µου πει τ ι είπαµε; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ο Βαϊλάκης µιλάει. 
 Λοιπόν, σύµφωνα µε την παράγραφο 3 του άρθρου 5 του 
κανονισµού λειτουργίας της «Α» περιφερειακού τµήµατος του 
Τ.Ε.Ε., τα πρακτικά των συνεδριάσεων τηρούνται και µε 
µαγνητοφώνηση.  Επίσηµο τεύχος πρακτικών θεωρείται το 
δακτυλογραφηµένο κείµενο που προέρχεται από την 
αποµαγνητοφώνηση και φέρει τις υπογραφές του Προέδρου και του 
Γενικού Γραµµατέα. 
 Μέχρι σήµερα έχουν αποµαγνητοφωνηθεί και υπογραφεί από 
τον Πρόεδρο όλα τα πρακτικά των συνεδριάσεων του Σώµατος.  
Επίσης στη βιβλιοθήκη του τµήµατος έχουν αρχειοθετηθεί όλα τα 
σχετικά πρακτικά σε τρία αντίγραφα. 
 Ορισµένα απ’ αυτά σας έχουν διανεµηθεί και έχουν αναρτηθεί 
και στην ιστοσελίδα του τµήµατος.  Επειδή έχουν συσσωρευτεί 
πολλές µαγνητοταινίες, ορισµένες µάλιστα απ’ αυτές πιθανόν να 
έχουν ήδη καταστραφεί, παρακαλούµε το Σώµα να αποφασίσει την 
καταστροφή όλων των µαγνητοταινιών των προηγουµένων θητειών, 
δηλαδή µέχρι το Φεβρουάριο του 2007.  Αυτό το έφερα, γιατί κάτω η 
Αρετή µου λέει έχει πήξει στο άχρηστο υλικό.  ∆εν άκουσα; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Όχι θα γίνουν ερωτήσεις, θέλει να 
ρωτήσει κανείς;  Προχωρούµε στις ερωτήσεις, να ανοίξω κατάλογο 
ερωτήσεων ή είναι ένας µόνο; 
 
ΜΟΝΙΑΚΗΣ:   Ναι, εγώ θέλω να ρωτήσω. 
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ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ο συνάδελφος Μονιάκης, άλλος;  
Όχι, συνάδελφε Μονιάκη στο βήµα. 
 
ΜΟΝΙΑΚΗΣ:   Λοιπόν Πρόεδρε, απ’ ότι  µε πληροφόρησες εσύ ο ίδιος 
σήµερα... 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ναι. 
 
ΜΟΝΙΑΚΗΣ:   . . .το Τεχνικό Επιµελητήριο έχει πάρει ένα καινούργιο 
υπολογιστή εκεί ο οποίος έχει µάλιστα και blue write disk, πως το 
λένε.  Νοµίζω ότι όλα τα µαγνητοφωνηµένα πρακτικά µπορούνε να 
αντικατασταθούνε και να εγκατασταθούν σε ένα CD το οποίο δεν θα 
πιάνει χώρο στη βιβλιοθήκη της Αρετής, γιατί να µην κάνουµε αυτό; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   ∆εν; 
 
ΜΟΝΙΑΚΗΣ:   Λέω όλα τα µαγνητοφωνηµένα πρακτικά µπορούν να 
µεταφερθούν σε ψηφιακή µορφή και να πιάνουνε όσο χώρο έχει ένα 
δισκάκι, γιατί να µην κάνουµε αυτό; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   ∆ηλαδή, αυτό δεν κατάλαβα αν 
ήταν ερώτηση, µάλλον ήταν τοποθέτηση.  Oι παλιοί θα θυµάστε ότι,  
στην περασµένη θητεία σας έδωσα ένα CD που είχε όλα τα 
πρακτικά µέσα, ήδη υπάρχει αυτό, σε κάθε µου θητεία εγώ τα κάνω, 
παλαιότερα δεν είχαµε τη δυνατότητα ούτε το CD. 

Λοιπόν, το θέµα είναι το εξής, αφού έχουµε σε έντυπη µορφή, 
έχουµε από τρία αντίγραφα, υπάρχουν όσα υπάρχουν σε CD γιατί 
τα παλαιότερα δεν υπάρχουν και τώρα δεν µπορούµε να 
κάτσουµε..., δεν ξέρω να τα δακτυλογραφήσουν;  ∆εν ξέρω πως τα 
κάνανε πολύ παλιά, επί Γαλενιανού, επί Κατεργιαννάκη, δεν ξέρω, 
δεν ήµουνα... 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Με τα χέρια. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Με τα χέρια τα γράφατε;  Λοιπόν, 
από ‘κει και πέρα το θέµα είναι το εξής, ότι ζητείται η απόφαση, θα 
συνταχθεί ένα πρωτόκολλο καταστροφής υλικού και θα πεταχτούν 
αυτές οι ταινίες οι οποίες καταλαµβάνουν ένα σχετικό χώρο αρκετά 
µεγάλο, δεν είναι µικρός.  Συµφωνεί το Σώµα ή διαφωνεί;   
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Συµφωνεί. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Λοιπόν υπάρχει κανείς που 
διαφωνεί; 
 
ΜΟΝΙΑΚΗΣ:   Ναι εγώ, βάζω θέµα, να µετατραπούνε σε ψηφιακή 
µορφή που να µην πιάνουνε χώρο... 
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ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Μα έχουνε µεταφερθεί, αυτό σου 
λέω συνάδελφε, έχουνε...,  δεν άκουσα; 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ξέρετε πόσα χρόνια είναι;  Ξέρετε 
πόσα χρόνια είναι;  Πάρα πολλά είναι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Τι να γίνει;  
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   ΜΡ3 σε CD το καθένα.  
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   ∆εν µε καταλαβαίνετε τι λέω, όταν 
µιλάω – µιλάω.  Αυτή τη στιγµή που µιλάω εγώ καταγράφονται, κάθε 
90 λεπτά προκύπτει και µια κασέτα, αυτή η κασέτα πάει στη 
∆ΕΠΑΝΑΛ, αποµαγνητοφωνείται, δακτυλογραφείται. Το 
δακτυλογραφηµένο κείµενο υπάρχει σε CD, υπάρχει µέσα στην 
ιστοσελίδα και πολλά απ’ αυτά.  Οι µαγνητοταινίες µιλάµε να 
πεταχτούνε, αυτά που µιλάµε, εσύ τι λες;  Να καταγραφεί η οµιλία; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Η οµιλία να καταγραφεί; 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Η οµιλία να καταγραφεί; 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Ο ιστορικός του µέλλοντος µπορεί να θέλει να 
ακούσει τ ις οµιλίες και να συγκρίνει τα πρακτικά µ’ αυτά που 
γράφονται...  
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Κατ’  αρχάς η αναπαραγωγή της 
οµιλίας, χωρίς την έγγραφη άδεια του οµιλούντος δεν επιτρέπεται.  
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Παιδιά δεν σας κάνουν τα 
δακτυλογραφηµένα; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Να αδειάσει ο χώρος παιδιά, εγώ 
δεν έχω πρόβληµα, αν αναλαµβάνει η ∆ιοικούσα... 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Άµα αναλαµβάνει η ∆ιοικούσα 
ποιος θα την κάνει;  ∆εν ξέρω ποιος θα την κάνει, ο Χριστόφορος θα 
την κάνει αυτή τη δουλειά; 
 
ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ:   Προτείνω, προτείνω. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Κάτσε εσύ, κάνε την, µια 
προσφορά στο Τ.Ε.Ε.. 
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ΜΟΝΙΑΚΗΣ:   Κάτσε, εγώ έκανα ολόκληρη συζήτηση...,  (δεν 
αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Έκανες µια φορά στα δέκα χρόνια 
και εσύ µια. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Λοιπόν εγώ το θέτω σε 
ψηφοφορία από ‘κει και πέρα, µια – µια η πρόταση, υπάρχει µια 
εισήγηση να µεταφερθούν σε CD σε ήχο και να καταστραφούν, και η 
άλλη είναι... ,  εµένα µε ενδιαφέρει να καταστραφούν, από ‘κει και 
πέρα αν πάει ή δεν πάει το ίδιο µου κάνει, θα µείνει και η φωνή µου 
στο χρόνο. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Λοιπόν, θα το θέσω ως εξής, εάν 
γίνεται εύκολα αυτή η δουλειά θα την κάνουµε, και δεν είναι και 
κόστος. ∆εν µιλάω εγώ σε υλικό, σε χρόνο, κάποιος θα πρέπει να 
κάθεται να τα γράφει.. .,  δεν ξέρω αυτόµατα γίνονται; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Η ∆ΕΠΑΛ κλείνει,  και θα έχοµε 
πρόβληµα πρέπει να δούµε και πως θα τα αποµαγνητοφωνούµε, 
µας ειδοποίησαν ότι κλείνει.  
 Λοιπόν, θα το εξετάσει ο Πρόεδρος και θα καταστραφούν, 
τελικώς εάν δεν µπορεί να γίνει συµφωνείτε να καταστραφούν οι 
ταινίες ή όχι;  Αν δεν µπορεί να γίνει, θέλετε να διατηρηθούν;  
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Βάλε το Πρόεδρε σε ψηφοφορία να τελειώσουµε, 
γιατί άµα αρχίσουµε δεν θα τελειώσουµε. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Λοιπόν η µία πρόταση είναι εάν 
δεν γίνεται να µην καταστραφούν, και η άλλη πρόταση είναι γίνει δεν 
γίνει να καταστραφούν.  Λοιπόν... 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Να πω κάτι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Τελείωσε το θέµα της συζήτησης, 
αυτές είναι οι δυο προτάσεις. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Όχι, έκανε την πρόταση, εγώ είπα 
αν θέλει να τοποθετηθεί κανένας. 
 Λοιπόν, υπάρχει πρόταση, συνάδελφοι πρόταση του Μονιάκη η 
οποία λέει, την επαναλαµβάνω, η πρόταση του Μονιάκη είναι να 
αντιγραφούν και τότε να καταστραφούν.  Εάν δεν αντιγραφούν να 
µην καταστραφούν, η ολοκληρωµένη πρόταση του συναδέλφου του 
Μονιάκη.   

Η πρόταση η δική µου είναι γίνει – δεν γίνει δουλειά να 
καταστραφούν, εάν δεν τα καταφέρουµε να την καταστρέψουµε, τ ι τα 
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φυλάµε;  Ήδη κουβεντιάζαµε σήµερα µε τον Τσικαλάκη ότι πρέπει 
να πάνε και δύο άνθρωποι στις αποθήκες να αδειάσει ο τόπος. 
 ∆ηλαδή έχει συσσωρευτεί εδώ υλικό άχρηστο και δεν έχουµε 
χώρο να βάλουµε τίποτα.  Πάει σε ψηφοφορία.  Λοιπόν η µία 
πρόταση είναι όπως πάει η εισήγηση..., ναι ή όχι, δηλαδή είτε γίνει 
είτε δεν γίνει να καταστραφούν, ποιοι είναι υπέρ αυτής της 
πρότασης;  Μέτρησε τους και εγώ είµαι αυτής. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Λοιπόν 16, είµαστε µες στην 
αίθουσα;  Μέτρησε πόσοι είναι στην αίθουσα;  Από ‘κει,  17 είναι µε 
τη Μαρία, λοιπόν πόσοι είναι;  Εδώ πόσοι είναι; 
 
ΜΑΥΡΟΓΙΑΝΝΗΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός 
µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   ∆εν άκουσα; 
 
ΜΑΥΡΟΓΙΑΝΝΗΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός 
µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Εγώ θα το ρωτήσω, εγώ θα το 
ρωτήσω, να είσαι σίγουρος ότι  θα το ρωτήσω, δεν θα τα πετάξω 
έτσι.  Λοιπόν... 
 
ΜΑΥΡΟΓΙΑΝΝΗΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός 
µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Μπορούν, αλλά τι κόστος έχουν;  
Το κόστος ποιο είναι;  ∆εν ξέρω. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Σταµατάκη µην τα λες εµένα, είσαι 
µέλος της ∆ιοικούσας, να φέρεις προτάσεις να παίρνετε αποφάσεις, 
έτσι;  Λοιπόν, όχι, τα έξοδα τα εγκρίνει η ∆ιοικούσα και το ξέρεις.  

Είναι κανείς λευκό συνάδελφοι ή παρών;  Όχι, λοιπόν είναι 17 
– 33, 16 είναι, υπάρχει.. . , οριακά πέρασε, 17 ψήφισε και η Μαρία.  
∆εν τον άκουσες ολόκληρη συζήτηση που έκανε αυτός;  33 είναι, 33 
είναι, αν θες Σταµατάκη προβλέπεται να κάνεις ένσταση επί της 
ψηφοφορίας. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Πάµε στο επόµενο θέµα, υποθέµα 
ας το πούµε, συνάδελφε Σφακιανάκη έχεις το λόγο, παρακαλώ. 
 
ΣΦΑΚΙΑΝΑΚΗ:   Συνάδελφοι όπως θα ξέρετε την περασµένη 
εβδοµάδα έγινε εδώ στο Τ.Ε.Ε. µια εκδήλωση για την οδική 
ασφάλεια.  Είχαµε συζητήσει πάρα πολλές φορές στη ∆ιοικούσα για 
τη διοργάνωση αυτής της ηµερίδας, ποιους θα καλέσουµε κ.λ.π. 
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Εγώ η ίδια είχα προτείνει  ότι εφόσον υπάρχει το 
παρατηρητήριο οδικής ασφάλειας του Τεχνικού Επιµελητηρίου, που 
έχει κάνει µια δουλειά πολύ συγκεκριµένη για το θέµα της οδικής 
ασφάλειας, θα έπρεπε οπωσδήποτε να έχουµε προσκεκληµένους 
που θα εκπροσωπήσουνε το παρατηρητήριο οδικής ασφάλειας. 
 ∆εν περίµενα καθόλου την εξέλιξη η οποία υπήρξε, ότι δηλαδή 
εκπρόσωπος του Τεχνικού Επιµελητηρίου, του κεντρικού εννοώ, 
που θα ερχότανε εδώ να µιλήσει για την οδική ασφάλεια, στην 
πραγµατικότητα θα συνέδεε το θέµα αποκλειστικά µε το να δοθεί ο 
ΒΟΑΚ µε τη µέθοδο της σύµβασης παραχώρησης, προκειµένου να 
επιτύχουµε οδική ασφάλεια.  Το θεωρώ αυτό και από άποψη 
διαδικασίας και από άποψη ουσίας απαράδεκτο, και το γεγονός 
δηλαδή ότι θεωρεί ότι ο µόνος τρόπος να αποκτήσει ο ΒΟΑΚ...,  
παιδιά µε ακούτε ή να κατέβω;  Αν θέλετε δηλαδή, εγώ ακούω ένα 
βόµβο µόνο. 
 Λέω ότι, θεωρώ απαράδεκτο ουσιαστικά και διαδικαστικά να 
έρχεται ένας εκπρόσωπος του κεντρικού Τ.Ε.Ε. και να συνδέει το 
θέµα της οδικής ασφάλειας του ΒΟΑΚ µε το αν θα παραχωρηθεί ή 
όχι, να ασκεί δηλαδή ένα εκβιασµό του στυλ ότι έχουµε και άλλους 
οδικούς άξονες επικίνδυνους στην Ελλάδα, όλοι αυτοί έχουνε δοθεί 
µε παραχώρηση, και ότι τελικά ο µόνος που δεν έχει δοθεί είναι ο 
ΒΟΑΚ και ο µόνος τρόπος αν θέλετε αυτός ο οδικός άξονας να γίνει 
ασφαλής, είναι να κάνετε αυτό το πράγµα.  Πόσο µάλλον που δεν 
νοµίζω ότι αυτή τη στιγµή, επισήµως τουλάχιστον, και το κεντρικό 
Τ.Ε.Ε. βγαίνει να προπαγανδίζει ότι τα πάντα πρέπει να δοθούνε µε 
σύµβαση παραχώρησης. 
 Εγώ ένοιωσα πάρα πολύ άσχηµα, όταν το έµαθα, έγινε ήδη 
ζήτηµα κατά τη διάρκεια της εκδήλωσης από διάφορους 
συναδέλφους και νοµίζω ότι καλά θα ήτανε, όπως εµείς διαβάζουµε 
εφηµερίδες και οι εκπρόσωποι του κεντρικού Τ.Ε.Ε. να διαβάζουνε 
και αυτοί και να βλέπουνε τι γίνεται σε όλο τον κόσµο σήµερα και 
ποια είναι η τάση, και κατά πόσο οι ιδιώτες που έχουνε αναλάβει 
έργα τα συντηρούν σωστά ή µήπως σε κάποιες χώρες υπάρχει 
ανάστροφη πορεία και καλά θα κάνουν επίσης να προσέχουν καλά 
πως εκφράζουνε, αν υπάρχει τέλος πάντων, κάποια γραµµή 
κεντρική στο Τεχνικό Επιµελητήριο. 
 Εµείς ήδη κάναµε ένα σχετικό κείµενο στο ενηµερωτικό δελτίο 
και βάζουµε αυτό το ερώτηµα και φυσικά θα το θέσουµε και στην 
κεντρική «Α».   

Ευχαριστώ πολύ. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Συνάδελφοι ανοίγει κατάλογος για 
ερωτήσεις, ορίστε;  Στο θέµα αυτό ναι, στο θέµα αυτό το 
συγκεκριµένο, σε κάθε θέµα υπάρχουν οι ερωτήσεις και µετά οι 
τοποθετήσεις. 
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ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Κάνει µια καταγγελία αν κατάλαβα 
εγώ καλά που τη γράφει εδώ πέρα, ότι η συµπεριφορά...,  αυτό δεν 
κάνεις;  Μια καταγγελία... 
 
ΣΦΑΚΙΑΝΑΚΗ:   ∆εν θέλω να ψηφιστεί τ ίποτα. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Όχι δεν ζητείται, δεν θα πάρουµε 
απόφαση, κάνει µια καταγγελία, κάποιος αν θέλει µπορεί να 
τοποθετηθεί.   

Λοιπόν ερωτήσεις θέλει κανείς;  Όχι, πάµε στις τοποθετήσεις, 
ανοίγει κατάλογος για τοποθετήσεις, Αγαπάκης, άλλος;  Άλλος;  
Πασχαλίδης, ο Πρόεδρος;   
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ένας – ένας, σηκώστε τα χέρια 
σας.  Λοιπόν συνάδελφοι σας διαβάζω τον κατάλογο Αγαπάκης, 
Πασχαλίδης, Ινιωτάκης, Βρέντζου, Ορφανός. 
 
ΒΑΪΛΑΚΗΣ:   Πρόεδρε εγώ δεν κατάλαβα το θέµα, δηλαδή τι να 
συζητάµε τώρα, επί της καταγγελίας που έκανε η Βάννα... 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Σηκώνεται ένα µέλος της 
∆ιοικούσας και της «Α» και καταγγέλλει κάτι το οποίο συνέβη µέσα 
σ’ αυτή την αίθουσα, από ‘κει και πέρα µπορεί κάποιος να έχει 
διαφορετική θέση. 
 
ΒΑΪΛΑΚΗΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Έχει διαφορετική...,  ρώτησε 
αυτούς που ζητήσανε το λόγο, ρωτάς εµένα;  ∆εν ξέρω τι θα πουν οι 
άνθρωποι. 
 
ΜΠΡΙΛΑΚΙΣ:   Επειδή το θέµα άπτεται µε τον ΒΟΑΚ, γιατί δεν τα 
κάνουµε όλα µαζί; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Άλλο είναι το ένα, άλλο είναι το 
άλλο, ο ΒΟΑΚ δεν θα συζητηθεί, αν θυµάστε καλά ο ΒΟΑΚ έχει 
συζητηθεί και έχει έρθει το σχέδιο της απόφασης και θα ψηφιστεί το 
σχέδιο της απόφασης, ο ΒΟΑΚ έχει εξαντλήσει τα περιθώρια 
συζητήσεως την περασµένη συνεδρίαση.   
 
ΜΠΡΙΛΑΚΙΣ:   Τότε γράψε και εµένα. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Λοιπόν, Μπριλάκις, θα υποθέσω 
ότι οι µεµονωµένοι υποψήφιοι είναι οι εκπρόσωποι, έτσι;  Ο 
Ορφανός, Αγαπάκης, ο Ορφανός, Βρέντζου, από την ΠΑΣΚ ποιος 
είναι αυτός που έχει τον περισσότερο χρόνο;  Μάλλον εσύ Πρόεδρε 
έτσι;  Συνάδελφε Αγαπάκη έχεις το λόγο. 
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ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Όχι δεν θα γίνει τέτοια...,  δεν θα 
παρθεί καµιά απόφαση συνάδελφε. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΑΓΑΠΑΚΗΣ:   Λοιπόν συνάδελφοι, για το θέµα αυτό µια µικρή 
παρέµβαση από την πλευρά τη δική µου, επειδή τύγχανε να είµαι 
και εγώ ένας από τους εισηγητές της ηµερίδας αυτής.  Άκουσα και 
εγώ αυτή την πρόταση του κ. Καστή, οφείλω να πω και το είπα και 
ανοιχτά τότε ότι δεν είχε προηγηθεί καµία απολύτως συνεννόηση και 
το αναφέρω και τώρα, ούτε καν τον ήξερα τον κ. Καστή, 
γνωριστήκαµε εκείνη τη µέρα στην ηµερίδα, και µάλιστα εγώ θετικά 
είδα την πρόταση του µε την εξής έννοια, ότι ο άνθρωπος είναι 
µελετητής, συµµετέχει σε κάποια σχήµατα και είπε την άποψη του, 
δεν νοµίζω ότι εκφράζει κάτι ευρύτερο, κάτι γενικότερο.   

Όµως θα ήθελα να κάνω δύο σχόλια πάνω στην όλη διαδικασία 
της παραχώρησης, κάποια στιγµή θα πρέπει να ξεπεράσουµε 
κάποιες αγκυλώσεις πραγµατικά.  Η παραχώρηση συνάδελφοι, 
ακούστε, ας αφήσουµε τα παραταξιακά, τα κίτρινα, τα πράσινα, τα 
κόκκινα, λοιπόν και ούτε είναι και το θέµα µας αν θα γίνει 
παραχώρηση ή όχι. 
 Να πούµε όµως δυο πράγµατα, σήµερα έµαθα κάτι, το οποίο 
βέβαια δεν το είχα τσεκάρει αλλά ήξερα ότι είχε γίνει λίγο – πολύ 
έτσι, δεν ήξερα όµως την εξέλιξη, στην Ιταλία συνάδελφοι οι 
αυτοκινητόδροµοι συντηρούνται από ιδιωτική εταιρεία και ξέρετε 
ποια είναι αυτή;  Benetton, σηµειώστε το.  Στην Ιταλία οι 
αυτοκινητόδροµοι συντηρούνται από την Benetton, αυτή που 
πουλάει τα µπλουζάκια η γνωστή, η οποία έχει την πλειοψηφία των 
µετοχών της εταιρείας αυτοκινητοδρόµων Ιταλίας.  ∆εν θέλω να πω 
ότι η ιδιωτική πρωτοβουλία λύνει τα προβλήµατα πάντα, πολλές 
φορές τα επιδεινώνει κιόλας, έτσι;  Όµως, όµως το κράτος, εν πάση 
περιπτώσει οι ελέγχοντες είναι αυτοί που επιβάλλουν τους κανόνες. 
 Τώρα δεν θα ήθελα να επεκταθώ αν είµαι υπέρ ή κατά των 
παραχωρήσεων, πολλές φορές είναι ένα εργαλείο, άλλες φορές δεν 
είναι εργαλείο.   

Λοιπόν σε ότι αφορά την τοποθέτηση του κ. Καστή, εγώ έχω 
την εκτίµηση και έτσι το εξέλαβα εγώ, δεν ξέρω αν έκανα λάθος, 
κατ’ αρχήν το είπα και τότε δηµόσια ότι ήταν...,  εγώ προσωπικά έχω 
κάνει µια εισήγηση εδώ και δυο χρόνια στο ΥΠΕΧΩ∆Ε η οποία δεν 
έχει γίνει αποδεκτή, την έχω κάνει επίσης δηµόσια...,  έχω δηµόσια 
παρουσιάσει αυτό το θέµα και σε ηµερίδες του Τ.Ε.Ε. ∆υτικής 
Κρήτης, και σε διάφορες άλλες συνεδριάσεις κ.λ.π.  Όταν την 
άκουσα εξεπλάγην γιατί πραγµατικά δεν είχε γίνει καµία απολύτως 
συνεννόηση και του το είπα κιόλας, του λέω εκπλήττοµαι και 
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επικροτώ που το θέτεις.  Ποια ήταν η έννοια κατά την άποψη µου;  
Συνάδελφοι η συντήρηση σήµερα, το είχα πει και στην ηµερίδα, 
είναι προβληµατική, είναι άρρωστη, δεν υπάρχει συντήρηση στην 
Ελλάδα, να είµαστε ειλικρινείς. 
 Ξέρετε ότι η Εγνατία αυτή τη στιγµή ετοιµάζει διόδια για να 
µπορέσει να λειτουργήσει το θέµα της συντήρησης, δεδοµένου ότι οι 
πόροι που απαιτούνται για τη συντήρηση δεν µπορούν να είναι 
επιλέξιµοι, δηλαδή δεν µπορεί να είναι και ενωτικοί.  Σήµερα στο 
ΒΟΑΚ κάνουµε κάποιες επεµβάσεις, όποιες και αν είναι αυτές οι 
επεµβάσεις, στη λογική της βελτίωσης της οδικής ασφάλειας, λόγω 
του ότι έχουµε αυξηµένα τροχαία κ.λ.π. 
 ∆υστυχώς η συντήρηση και κατά τις κοινοτικές οδηγίες, αλλά 
και γενικότερα, πρέπει να είναι από εθνικούς πόρους, δεν υπάρχουν 
επαρκείς πόροι για να µην πω ότι υπάρχουν ελάχιστοι πόροι.  Είναι 
ένα µεγάλο πρόβληµα η έννοια της συντήρησης, και έχω την 
εντύπωση ότι µε αυτή την έννοια ο κ. Καστής είπε ότι παιδιά, 
συνάδελφοι εάν ένα έργο, όπως είναι η Αττική Οδός, έχετε δει πόσο 
καθαρή είναι η Αττική Οδός;  Έχουµε δει το αεροδρόµιο, πόσο 
λειτουργούν κάποια πράγµατα που έχουν να κάνουν µε την 
ασφάλεια ή όχι;  Βέβαια πληρώνουµε, το καταλαβαίνω έτσι;  Αλλά 
εντάξει. 

Έχω την αίσθηση λοιπόν, έτσι το εξέλαβα εγώ, ότι αν θέλουµε 
να έχουµε κάτι ολοκληρωµένο µετά από κάποια χρόνια, αν θέλουµε 
να έχουµε µια πραγµατική συντήρηση, είναι µια άποψη αυτή, 
προσωπική φαντάζοµαι ότι ήταν η άποψη µου, δεν νοµίζω ότι ήταν 
άποψη που πηγάζει από κάποια κέντρα ή από κάποιες διαδικασίες. 
 Όµως ειλικρινά σας αναφέρω και εγώ από την πλευρά µου – 
επειδή ακούστηκαν κάποια σχόλια – δεν υπήρχε καµία 
προσυνεννόηση, ειλικρινά, και το είπα και δηµόσια την 
προηγούµενη φορά.  Λοιπόν, αυτά έτσι επιγραµµατικά, µετά για το 
ΒΟΑΚ θα πούµε κάτι περισσότερο στη διαδικασία συζήτησης των 
προτάσεων.   

Ευχαριστώ. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ο συνάδελφος Πασχαλίδης, τρία 
λεπτά έχεις συνάδελφε. Οι ειδικοί οµιλητές πέντε και οι άλλοι τρία. 
 
ΠΑΣΧΑΛΙ∆ΗΣ:   Αγαπητοί συνάδελφοι, πήρα το λόγο για να 
εκφράσω από το µικρόφωνο την απορία που εξέφραζε τόση ώρα ο 
Γιάννης Βαϊλάκης, τ ι ακριβώς είναι αυτό, το χαρτί που πήραµε να 
διαβάσουµε, και ποιο είναι το θέµα που συζητάµε.  Συζητάµε αν 
είναι καλές ή κακές οι συµβάσεις παραχώρησης;  Συζητάµε ότι 
πρέπει να αποφασίσουµε έπ’ αυτού του θέµατος;  Αν έχει αποτύχει 
το σύστηµα στην Ευρώπη ή σε όλο τον κόσµο;  Φοβάµαι ότι δεν 
συζητάµε αυτό, και ούτε αν υπήρχε περίπτωση να συζητηθεί ένα 
θέµα τέτοιο θα γινότανε µε αυτό τον τρόπο. 
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 Προφανώς εδώ καταγγέλλεται µία άποψη, δαιµονοποιείται µία 
γνώµη, συνάδελφοι δεν πρέπει να έχουµε γνώµη;  Πρέπει να ζούµε 
µε τον τρόµο ότι αν εκφράσουµε τη γνώµη µας καταπατούµε τίποτα 
θέσφατα;  Και ποιος τα όρισε αυτά τα θέσφατα;  ∆εν κατάλαβα τι 
ακριβώς λέει αυτό το κείµενο;  Ότι κάποιος άνθρωπος ήρθε και είπε 
µια άποψη και γι ’  αυτό πρέπει να ξεσηκωθούµε να την 
καταγγείλουµε;  Γιατί στην Ιταλία... , πρέπει µέσα από αυτή τη 
συζήτηση να βγάλουµε ένα συµπέρασµα ποιο;  Ότι είµαστε κατά των 
συµβάσεων παραχώρησης;  Το θεωρούµε δεδοµένο, είναι δεδοµένο 
και καταγγέλλουµε όποιον πει κάτι άλλο;  Τι ακριβώς κάνουµε τώρα;  
Η συζήτηση επί του θέµατος ποιο ακριβώς νόηµα έχει;  Να κάνουµε 
καταγγελίες;  Εάν πρέπει να πω δυο κουβέντες επί της ουσίας θα 
ήθελα να πω το εξής, οι συµβάσεις παραχώρησης και τα Σ∆ΙΤ είναι 
ένας τρόπος να κατασκευάζονται έργα, όπως και µέχρι σήµερα τα 
έργα από εργολάβους κατασκευάζονται, µόνο που µέχρι σήµερα τα 
χρήµατα τα παίρνουνε αµέσως και πάνε σπίτι τους, τώρα τα 
παίρνουνε σιγά – σιγά. 
 Και µαζί µε τα χρήµατα που παίρνουνε έχουνε και την ευθύνη 
της συντήρησης του έργου για 20, για 25 χρόνια, όσο καιρό θα είναι 
καλό το έργο, γιατί µόλις ξαναπεράσει στο δηµόσιο θα αποκτήσει τα 
χάλια που ζούµε καθηµερινά µε όλα τα έργα, από τα σχολεία, από 
τα γηροκοµεία, από όλα τα δηµόσια έργα.   

Από τι είµαστε ευχαριστηµένοι και πρέπει να υπερασπιστούµε, 
τι πρέπει να υπερασπιστούµε;  Η κάθε σύµβαση παραχώρησης είναι 
ένας ξεχωριστός νόµος, είναι µια µεγάλη ιστορία η οποία µπορεί να 
είναι λαµογιά, µπορεί να είναι σωστή, µπορεί να είναι οτιδήποτε και 
η κάθε µια πρέπει να εξεταστεί, αλλά προσπαθώ να καταλάβω τι 
πρέπει να υπερασπιστούµε σήµερα, πως γίνονται τα δηµόσια έργα;  
Πως δηµοπρατούνται και ποιοι τα κάνουνε;  Τα κάνουνε τσάµπα;  
Είτε κοινοτικά είναι τα χρήµατα, είτε χρήµατα εθνικών πόρων, µε 
χρήµατα του ελληνικού λαού δεν γίνονται;  Ποια είναι η διαφορά µε 
τα Σ∆ΙΤ ας πούµε;  Η διαφορά µε το Σ∆ΙΤ είναι ότι αυτός που 
αναλαµβάνει να το χτίσει  δεν παίρνει τα λεφτά του µαζεµένα από 
τον ελληνικό λαό αλλά τα παίρνει υπό µορφή ενοικίου ας πούµε για 
µια εικοσαετία, και σ’ αυτή την εικοσαετία το συντηρεί, αυτό είναι. 
 Ποια είναι η άλλη διαφορά δηλαδή που πρέπει να 
δαιµονοποιήσουµε και να καταλάβουµε ότι κάνει τζιζ το θέµα, µόλις 
το ακούσουµε πρέπει να επαναστατήσουµε και να το φέρουµε θέµα 
στη ∆ιοικούσα, τόλµησε κάποιος να πει µια γνώµη, για το όνοµα του 
Χριστού, απαγορεύονται οι γνώµες;  Που ζούµε;  Θα πρέπει να 
σκεφτόµαστε εδώ ότι να κάποιος εκφράσει µια οποιαδήποτε 
γνώµη... 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Εντάξει, καλά τελείωσε. 
 
ΠΑΣΧΑΛΙ∆ΗΣ:   . . .θα γίνεται θέµα;  Ευχαριστώ. 
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ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Καλά, εντάξει, καταλάβαµε. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Συνάδελφε Πρόεδρε έχεις το λόγο. 
 
(αλλαγή κασέτας) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ∆ΙΟΙΚΟΥΣΑΣ:   .. .όχι µόνο της Ευρώπης των 15, της 
Ευρώπης των 27 σε ότι αφορά ό,τι σηµαντικότερο υπάρχει για τον 
άνθρωπο η ίδια η ζωή. 
 Και ειπώθηκε σε όλους τους τόνους ότι η Ελλάδα αυτή τη 
στιγµή είναι η µόνη χώρα, πρώτη βέβαια σε αριθµό τροχαίων 
ατυχηµάτων, µε ότι και αν το συγκρίνεις, είτε µε χιλιόµετρα, είτε µε 
τα ατυχήµατα, µε όποιο µέτρο και αν το πάρεις είµαστε πρώτοι 
στους 27. 
 Επίσης το ανησυχητικότερο είναι ότι παγιώνεται, ενώ στις 
άλλες χώρες που είχαν ξεκινήσει οι καµπύλες τους ανοδικά και 
κάποια στιγµή άρχισαν να σταθεροποιούνται και να µειώνονται τα 
ατυχήµατα, στην Ελλάδα ξεκίνησαν χαµηλά τη δεκαετία του ’70, 
ανέβηκαν, έφτασαν στη δεκαετία του ’90 σε ένα πολύ υψηλό 
επίπεδο, στο υψηλότερο και τώρα έχει παγιωθεί.  Είµαστε στην 
πρώτη θέση µε γύρω στους 1.850 νεκρούς αγαπητοί συνάδελφοι 
ετησίως, και να έχουν και αυξητική. 
 Σ’ αυτό λοιπόν το πλάνο, σ’ αυτή την γκρίζα ζώνη, η Κρήτη µε 
το ΒΟΑΚ και αποδείχτηκε εδώ µε στοιχεία ξεκάθαρα και 
τεκµηριωµένα έχει δυστυχώς την πρώτη θέση σε ατυχήµατα, 
συχνότητα ατυχηµάτων, θανατηφόρα ατυχήµατα κ.λ.π., µε 200 
νεκρούς περίπου το χρόνο ετησίως για την Κρήτη. 
 Λοιπόν, ο συνάδελφος ο Αντώνης ο Καστής ο οποίος τα είπε, 
έκανε µια πολύ τεκµηριωµένη.., ίσως την καλύτερη εισήγηση, όντως 
είπε την άποψη του, και µάλιστα επειδή το προηγούµενο βράδυ 
είχαµε βγει και είχαµε έτσι µια κουβέντα, µου είπε ακριβώς τα ίδια 
πράγµατα που είπε και την άλλη µέρα.  Μου λέει εγώ Πέτρο αύριο 
θα τα πω και δεν µε ενδιαφέρει µου λέει, γιατί ξέρω ότι υπάρχει ένα 
κλίµα τέτοιο ειδικά.., ήταν ενηµερωµένος, µου λέει ειδικά στην 
ανατολική Κρήτη ξέρω ότι υπάρχει ένα κλίµα.  Και του είπα ότι, 
εµείς εδώ είµαστε ξέρεις πολύ ανοιχτοί άνθρωποι, είµαστε πολύ 
δηµοκράτες και αντέχουµε λέω όλες τις απόψεις και όλες τις θέσεις, 
δεν µας ενοχλεί η άποψη η διαφορετική και βεβαίως να πεις Αντώνη 
αυτά τα οποία έχεις ετοιµάσει να πεις, δεν υπάρχει κανένα θέµα. 
 Από περιέργεια λοιπόν τον ρώτησα, του λέω βρε συ Αντώνη 
για πες µου σε παρακαλώ, έτσι τελείως φιλικά από πού...,  
κοµµατικά από πού προέρχεσαι;  Εσύ ξέρεις από πού προέρχοµαι 
εγώ, πιστεύοντας ότι θα µου έλεγε ή από ΠΑΣΟΚ ή από Νέα 
∆ηµοκρατία, και µου λέει όχι Πέτρο από τα αριστερά είµαι, αλλά δεν 
µπαίνει µου λέει αυτό το ερώτηµα, όποιος βάζει µου λέει τέτοια 
ερωτήµατα όταν βλέπει αυτά τα ζητήµατα που λέω εγώ και που θα 
πούνε και όλοι οι άλλοι συνάδελφοι αύριο, είτε η (...) δεν νοµίζω ότι 



Συνεδρίαση 8η        16ης   Ιουλίου  2008         σελίς   18 
 

µπαίνει αριστερά, δεξιά, κέντρο ή οτιδήποτε.  Εδώ µιλάµε για κάτι 
που αποδεικνύει τη βαρβαρότητα της σύγχρονης Ελλάδας, τη 
βαρβαρότητα την οποία οφείλουµε να δούµε και δεν µπορούµε να 
συνεχίσουµε να κλείνουµε τα µάτια.   

Λοιπόν αυτό νοµίζω ότι ο συνάδελφος ο Αντώνης ο Καστής, ο 
οποίος σηµειωτέων είναι ο αναπληρωτής, αν θέλετε είναι η 
κινητήριος δύναµη µαζί µε τον συντονιστή, τον καθηγητή του 
Πολυτεχνείου στο παρατηρητήριο, και που έχουν κάνει πολύ καλές 
ηµερίδες, και που θα συνεχίσουν να κάνουν ηµερίδες και να 
προσφέρουν τις υπηρεσίες τους σαν Τεχνικό Επιµελητήριο και σαν 
παρατηρητήριο οδικής ασφάλειας, ήρθε και είπε περίτρανα την 
άποψη του, χωρίς ταµπού, χωρίς προκαταλήψεις ιδεολογικές και 
πολιτικές, για ένα ζήτηµα που µας αφορά όλους και κυρίως αφορά 
τους νέους ανθρώπους, αφορά τα παιδιά µας. 
 Λοιπόν, από ‘κει και πέρα ο καθένας κάνει τ ις κρίσεις του, ο 
καθένας αναλαµβάνει τ ις ευθύνες του, αλλά σε καµία των 
περιπτώσεων δεν µπορούµε να συνεχίσουµε και να ανεχόµαστε 
αυτή την κατάσταση την οποία βιώνουµε στην Κρήτη και στους 
αυτοκινητόδροµους της Κρήτης.  Αυτό είναι ένα γεγονός. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Η συνάδελφος Βρέντζου. 
 
ΒΡΕΝΤΖΟΥ:   Συνάδελφοι, κατ’ αρχήν να πω ότι ήµουνα στην 
ηµερίδα και άκουσα την παρουσία, την οµιλία του συναδέλφου από 
το κεντρικό Τ.Ε.Ε. και προφανώς δεν δαιµονοποιείται καµία άποψη.  
Όµως ας µας ξεκαθαρίσει το Τ.Ε.Ε. ποια είναι η θέση του, γιατί σε 
όλα τα ενηµερωτικά, σε κοινές υπογραφές µε την ΕΜ∆Υ∆ΑΣ, σε 
κοινές υπογραφές και κοινά ψηφίσµατα µε τους εργολήπτες η θέση 
του Τ.Ε.Ε. είναι κατά των Σ∆ΙΤ και κατά των συµβάσεων 
παραχώρησης.  Έχει αλλάξει θέση το Τ.Ε.Ε.;  Αν είναι να µας το 
πει. 
 Το να ερχόµαστε και να λέµε ότι µπορεί ο καθένας να λέει ό,τι 
θέλει, προφανώς µπορεί ο καθένας να λέει ό,τι θέλει, αλλά όταν 
έρχεται εδώ πέρα ένας εκπρόσωπος του Τ.Ε.Ε., γιατί ως 
εκπρόσωπος του Τ.Ε.Ε. ήρθε ο συνάδελφος και ως µέλος της 
οµάδας του παρατηρητηρίου ήρθε ο συνάδελφος, δεν ήρθε ως ένας 
κοινός θνητός ο οποίος λέει τη γνώµη του και την άποψη του.  Όταν 
λοιπόν εκπροσωπεί το Τ.Ε.Ε. θα πρέπει να πει την πρόταση του 
Τ.Ε.Ε., και την άποψη που έχει, και τ ις θέσεις που έχει εδώ και 
καιρό, διαφορετικά να µας πει λοιπόν το Τ.Ε.Ε. ότι άλλαξε άποψη, 
να ξέρουµε και εµείς περί τ ίνος πρόκειται.  Και δεν είναι µόνο αυτό, 
είναι οι θέσεις που ειπώθηκαν σε σχέση µε όλες αυτές τις νέες 
παρεµβάσεις και τη µελέτη που έκανε το Τεχνικό Επιµελητήριο και 
ασχολείται τώρα και για νέες κατηγοριοποιήσεις και νέες... ,  µε 
µεταφορά των γερµανικών προτύπων, όπου δεν έχει γίνει καµία 
συνεννόηση µε καµία υπηρεσία, δεν έχουνε κάνει καν µια 
προσπάθεια µήπως αυτές θεσµοθετηθούν και καλούν τις υπηρεσίες 
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να τις εφαρµόσουνε..., δηλαδή που βρίσκεται το Τ.Ε.Ε.;  ∆εν 
καταλαβαίνω. 
 Θα έπρεπε να είναι µέσα στα πράγµατα, και θα έπρεπε να 
ξέρουµε και να έχει µια συνέπεια στα λόγια του.  ∆εν µπορεί να έχει 
λοιπόν µια τέτοια θέση και µετά να στέλνει δεξιά και αριστερά τον 
όποιο συνάδελφο όποιας παράταξης και όποιας θέσης και αν 
τοποθετεί τον εαυτό του ο ίδιος και να λέει άλλα πράγµατα απ’ αυτά 
που πιστεύει. 
 Το δεύτερο είναι συνάδελφοι επί της ουσίας, και επί της ουσίας 
όλοι ξέρουµε ότι η Ελλάδα προφανώς έχει σοβαρά προβλήµατα στο 
οδικό δίκτυο, η Κρήτη έχει σοβαρά προβλήµατα στο οδικό δίκτυο, 
αλλά αυτό το µονοσήµαντο ότι όλα αυτά θα λυθούν µόνο εάν 
υπάρξει η σύµβαση παραχώρησης στο ΒΟΑΚ, αυτό εγώ είναι που 
δεν µπορώ να καταλάβω και δεν µπορώ να το καταλάβω µόνο εγώ, 
δεν µπορούν να το καταλάβουνε και πάρα πολλοί αναλυτές που 
αυτή τη στιγµή έρχονται σε ξένες χώρες, που έχουνε εφαρµοστεί 
αυτά, γιατί εµείς ερχόµαστε πίσω αλλά δυστυχώς δεν µαθαίνουµε 
από την εµπειρία αυτών που τα έχουν ήδη εφαρµόσει. 
 Αυτή τη στιγµή µιλάµε και στην Αµερική, και στην Αγγλία 
έρχονται και διαπιστώνουνε ότι από τότε που ανέλαβαν τα µεγάλα 
δίκτυα των σιδηροδρόµων, τις γέφυρες οι ιδιώτες µονοπωλιακά να 
τις συντηρούν, τα ατυχήµατα έχουν αυξηθεί, µας το λέει αυτό 
κανείς;  Όχι, κάνουµε ότι δεν το γνωρίζουµε ή ότι δεν το ακούµε. 
 Όταν εγώ ρώτησα αυτό το συνάδελφο που ήρθε και µας είπε 
για τις συµβάσεις παραχώρησης, ποια είναι η εµπειρία στην Ελλάδα 
για τα έργα που έχουν δοθεί µε συµβάσεις τέτοιες σε σχέση µε τη 
συντήρηση;  Ποιος νοιάζεται, σε ποιο επίπεδο είναι οι συντηρήσεις;  
Η απάντηση που πήρα ήτανε ότι εδώ πρέπει να έρθει το δηµόσιο, 
πρέπει να έρθει το κράτος µε ισχυρές υπηρεσίες, να βάλει τους 
όρους του, να ελέγξει και όπου απαιτείται να παρέµβει. 
 ∆ίνουµε λοιπόν τα ΤΕΟ στους ιδιώτες, δίνουµε τους πόρους 
στους ιδιώτες, µεταφέρουµε τις συντηρήσεις µε πρόσφατες 
αποφάσεις στους ∆ήµους, στις Περιφέρειες, στους ΟΤΑ χωρίς 
χρήµατα, και µάλιστα βγήκε και απόφαση του Νοµικού Συµβουλίου, 
δεν χρειάζεται να τους δώσουµε χρήµατα αρκεί που τους δίνουµε 
την αρµοδιότητα, είναι αρκετό. 
 Παίρνουµε τα χρήµατα που ήδη υπάρχουν, τα δίνουµε στους 
ιδιώτες και µετά λέµε δεν έχουµε συντήρηση, τι θα κάνουµε τώρα;  
Και ως εκ θαύµατος πρέπει να πάµε στις συµβάσεις παραχώρησης, 
και ως εκ θαύµατος οι ιδιώτες οι οποίοι κατά µία περίεργη 
σύµπτωση θα τα κάνουν όλα τέλεια, κανένα άγχος, καµία αγωνία ότι 
µην τυχόν βρε παιδί µου και αυτοί οι ιδιώτες τελικά στο όνοµα του 
κέρδους δεν έχουνε την κατάλληλη φροντίδα, την κατάλληλη 
συντήρηση όλων αυτών.  Ειλικρινά δεν µπορώ να καταλάβω αυτή τη 
λογική, προφανώς µε βρίσκει αντίθετη. 

Θεωρώ ότι ζούµε σε ένα κράτος που πρέπει να έχει κάποια 
πράγµατα βασικά προς τους πολίτες του και να µην τα πληρώνουν 
όλοι, αλλά πέρα απ’ αυτό, επανέρχοµαι στο πρώτο, γιατί πρέπει να 
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ξεκαθαρίσουµε που ζούµε και σε ποιο πλαίσιο.  Και όταν βάζουµε 
θέµα και ερχόµαστε εδώ και λέµε ότι την ηµερίδα έγινε αυτό, δεν 
είναι µόνο η θέση που κρίνεται, που µπορεί εµείς να έχουµε µία – ο 
καθένας µία άλλη, αλλά είναι τ ι ρόλο παίζει το Τ.Ε.Ε., ποια είναι η 
θέση του και επιτέλους ας µας την ξεκαθαρίσει, αλλά και τ ι ρόλο 
παίζει το Τ.Ε.Ε. εδώ;  Οι αποφάσεις που έχουµε πάρει εδώ είναι 
κατά των Σ∆ΙΤ, έτσι δεν είναι;  Αν δεν κάνω λάθος αυτή είναι η θέση 
ή κατά των συµβάσεων, αλλάξαµε;  ∆εν ξέρω συνάδελφοι. ας µας το 
πούνε. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ο συνάδελφος Ορφανός. 
 
ΟΡΦΑΝΟΣ:   Προφανώς ως Πανεπιστηµονική είµαστε αντίθετοι να 
εµφανίζεται ως θέση του Τ.Ε.Ε. από εκπρόσωπο της µίας ή της 
άλλης επιτροπής µια θέση που δεν είναι του Τ.Ε.Ε., και απ’ αυτή 
την άποψη συµµεριζόµαστε την καταγγελία, δεν συµµεριζόµαστε την 
έκπληξη που εξέφρασε η συνάδελφος Βάννα, δηλαδή εµείς δεν 
εκπλησσόµαστε, µε ποια έννοια;  Καθόλου δεν εκπλησσόµαστε, το 
θέµα και για τα οδικά δίκτυα αν θα γίνουνε δηλαδή µε συµβάσεις 
παραχώρησης της µιας ή της άλλης µορφής, αλλά όχι µόνο τα οδικά 
δίκτυα και ένα σωρό άλλες υπηρεσίες ή υποδοµές σήµερα στην 
κοινωνία, το αν θα γίνουνε από το δηµόσιο ή από ιδιωτικούς φορείς 
είναι ένα θέµα ανοιχτό, πάλης ανάµεσα στις δυνάµεις του κεφαλαίου 
από τη µια µεριά και στις δυνάµεις θα έλεγα των εργαζοµένων από 
την άλλη µεριά, είναι ένα θέµα ανοιχτό. 
 Και σήµερα τόσο η Ευρωπαϊκή Ένωση όσο και το ελληνικό 
κράτος, αλλά και το ελληνικό πολιτικό σύστηµα, µιλάµε δηλαδή για 
τα κόµµατα του κεφαλαίου ΠΑΣΟΚ και Νέα ∆ηµοκρατία, πιέζουνε µε 
θράσος, µε επιµονή, µε αποφασιστικότητα στην κατεύθυνση της 
ολοκλήρωσης των ιδιωτικοποιήσεων.  ∆εν τους νοιάζει που ο 
κόσµος από τις δηµοσκοπήσεις αποµακρύνεται από το ΠΑΣΟΚ και 
τη Νέα ∆ηµοκρατία, το χαβά τους, την πολιτική τους δεν την 
αλλάζουνε, µπορεί να κάνουνε αυτοκριτικές σε δευτερεύοντα 
ζητήµατα και να λένε ρήξη µε το παρελθόν, αλλά στην ουσία της 
πολιτικής επιµένουνε, αυτό θέλουνε, µ’ αυτή την έννοια δεν 
εκπλησσόµαστε. 
 Και δεν πρόκειται απλώς για τη νεοφιλελεύθερη διαχείριση των 
πραγµάτων που ωθεί στην άποψη της ιδιωτικοποίησης, πρόκειται 
και για τη σοσιαλδηµοκρατική διαχείριση, στην ίδια κατεύθυνση 
παίζουν και τα δυο.  Είχαµε ζωντανή απόδειξη εδώ, τώρα, σήµερα 
και την απολογητική τοποθέτηση θα έλεγα του συναδέλφου 
Αγαπάκη που στάθηκε περισσότερο, γιατί είναι γνωστές οι απόψεις 
και δεν θέλω να επαναλαµβάνουµε θέµατα συζητηµένα, που 
στάθηκε περισσότερο στο ότι δεν υπήρχε προσυνεννόηση, εντάξει 
να το δεχτούµε, δεν υπάρχει καµία τέτοια πρόθεση να µην το 
δεχτούµε.  Είναι όµως µία άποψη ζωντανή από τις δυνάµεις του 
κεφαλαίου, από τις δυνάµεις της νεοφιλελεύθερης και της 
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σοσιαλδηµοκρατικής διαχείρισης, που ενίοτε εκφράζεται από το 
συνάδελφο Αγαπάκη, από το συνάδελφο τον άλλο του 
παρατηρητηρίου, εκφράσθηκε και από το συνάδελφο τον 
Πασχαλίδη, και από το συνάδελφο τον Ινιωτάκη τον Πρόεδρο. 
 Ο συνάδελφος ο Πασχαλίδης εδώ εµφάνισε το θέµα σαν ένα 
πρόβληµα δηµοκρατίας, δαιµονοποιείται η άποψη, δεν έχουµε 
δικαίωµα να έχουµε δηµοκρατικά µια άποψη.  ∆εν είναι αυτό το 
ζήτηµα αυτό που συζητάµε τώρα, όλα τα γυρίζουµε στο θέµα της 
δηµοκρατίας.  Εδώ συζητάµε µια πολιτική που επιβάλλεται δια της 
πυγµής, δεν έχουµε άποψη, δεν έχουµε ιδεολογική αντιπαράθεση, 
έχουµε µία αντιπαράθεση πρακτική, εντελώς πρακτική, που 
απασχολεί από την άποψη δηλαδή της πολιτικής που εφαρµόζεται 
το σύνολο των εργαζοµένων. 
 ∆εν είναι το ζήτηµα έτσι όπως αθώα το εµφανίσατε ή ο 
συνάδελφος ο Ινιωτάκης όπως το εµφάνισε και χαριτωµένα θα 
έλεγα, απολίτικα, τεχνοκρατικά, σε τελευταία ανάλυση αντιδραστικά, 
δηλαδή αν συνδέεται ο αριθµός των τροχαίων είπε ο Ινιωτάκης µε το 
αν θα είναι δηµόσιος ή ιδιωτικός ο φορέας που θα συντηρεί τα 
ιδιωτικά δίκτυα ή θα τα κατασκευάζει, έτσι, αυτό είναι το ζήτηµα, 
δηλαδή το λύσαµε το πρόβληµα τώρα. 
 Ο συνάδελφος όµως ο Πασχαλίδης που είπε σε σχέση µε τη 
δαιµονοποίηση της άποψης, και στην ουσία µίλησε για το...,  και 
συζητάµε πως θα γίνουνε τα έργα, αν θα γίνουνε δηλαδή ή αν δεν 
θα γίνουνε, παραγνωρίζει την άλλη την πολιτική διάσταση του 
ζητήµατος, ποια είναι η πολιτική διάσταση;  Ο κόσµος πληρώνει, οι 
εργαζόµενοι πληρώνουνε και απ’ ευθείας στο κράτος µε τις 
φορολογίες αλλά και απευθείας στους ιδιώτες µε το να είναι 
εργαζόµενοι, ή µε το να είναι µικροµεσαίοι που βρίσκονται µέσα στο 
κύκλωµα της οικονοµίας το οποίο ελέγχουνε τα µεγάλα ιδιωτικά 
κεφάλαια, τα µονοπώλια, η Benetton που είπατε, ποιος το είπε;  Ο 
συνάδελφος ο Αγαπάκης. 
 Πληρώνουνε οι εργαζόµενοι, απαιτούνε από το κράτος, 
απαιτούν από το κράτος να έχουνε ανταπόδοση σ’ αυτά που 
πληρώνουνε είτε από την άποψη των υπηρεσιών, είτε από την 
άποψη των υποδοµών, χωρίς να ξαναπληρώνουνε, χωρίς να 
ξαναπληρώνουνε εκατό φορές, είτε στα διόδια στους δρόµους, είτε 
τα τέλη στους ∆ήµους, είτε τα κάθε λογής χαράτσια τα οποία 
επιβάλλουνε δηµόσιοι και ιδιωτικοί φορείς, χωρίς να 
ξαναπληρώνουνε. 
 Εδώ τι έρχεται το δηµόσιο και κάνει µε τις κάθε είδους 
συµβάσεις παραχώρησης, τα Σ∆ΙΤ κ.λ.π.;  Έρχεται και λέει. ..  
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Συνάδελφε ένα λεπτό έχεις. 
 
ΟΡΦΑΝΟΣ:   . ..κ. ιδιώτη πάρε το να το εκµεταλλεύεσαι, σηµαίνει 
δηλαδή να επιβάλλεις έµµεσα πάλι µια νέα φορολογία στους..., να 
ξαναπληρώσουνε δηλαδή οι εργαζόµενοι, έλεος!  Αυτό συζητάµε, µε 
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συγχωρείς, αυτή είναι η ουσία του ζητήµατος, ποιος πληρώνει.  
Εσείς... ,  γιατί κοιτάξτε τώρα να πω και ένα τελευταίο που θέλω να 
πω, σε σχέση τώρα µ’ αυτή την περιβόητη αντιπαράθεση ανάµεσα 
στον δηµόσιο και τον ιδιωτικό τοµέα. 

Ο ιδιωτικός τοµέας στον καπιταλισµό είναι το κεφάλαιο που 
αποµυζά το κέρδος και δεν ενδιαφέρεται για τη συντήρηση ή για την 
καλή ποιότητα, ενδιαφέρεται για την κερδοφορία, ιδιαίτερα για τους 
µεγάλους, κάποιοι µικροί κεφαλαιοκράτες σαν και εµάς εδώ πέρα 
που κάνουµε εργολάβοι έργα κ.λ.π., εντάξει, µικροί είµαστε και 
µπορεί ακόµα να διατηρούµε και κάποιες τεχνοκρατικές ευαισθησίες 
ας πούµε σε σχέση µε την ποιότητα των έργων, οι µεγάλες εταιρείες 
αποκλειστικά για την κερδοφορία ενδιαφέρονται.  Αλλά και το 
δηµόσιο, το δηµόσιο το οποίο συζητάµε δεν είναι καµιά παρθένα, 
και όταν εµείς υπερασπιζόµαστε το δηµόσιο δεν µιλάµε για ετούτο 
το δηµόσιο το δικό σας, δηλαδή το δηµόσιο της Siemens, το 
δηµόσιο της διαπλοκής, το δηµόσιο όπου όλοι οι πολιτικοί που το 
ελέγχουνε αυτό το δηµόσιο έχουνε το µυαλό τους πώς να τα 
δώσουνε όλα στους ιδιώτες, το δηµόσιο το σηµερινό είναι ένα 
δηµόσιο το οποίο είναι ιδιωτικό στην ουσία, εξυπηρετεί τα ιδιωτικά 
συµφέροντα. 

Εδώ έχω τη γνώµη ότι...  
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Συνάδελφε ο χρόνος τελείωσε, 
ολοκλήρωσε. 
 
ΟΡΦΑΝΟΣ:   . . .όσοι τουλάχιστον από τους εργαζόµενους ή από τους 
συναδέλφους µηχανικούς µιλάνε για δηµόσιο έχουνε στο µυαλό τους 
ένα άλλο δηµόσιο, όχι αυτό που εσείς έχετε κάνει σάπιο συνάδελφε 
Πασχαλίδη και κάθεστε και υπερασπίζεστε το δηµοκρατικό του 
δικαίωµα να έχει άποψη, δεν είναι έτσι καθόλου τα ζητήµατα 
συνάδελφε Ινιωτάκη... 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Συνάδελφε, όχι, όχι.. . 
 
ΟΡΦΑΝΟΣ:   .. .ούτε ξεµπλέκουµε ζωηρά και χαριτωµένα... 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   . . .συνάδελφε Ινιωτάκη, συνάδελφε 
Ορφανέ τελείωνε την...  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ:   .. .δηµόσιος ΒΟΑΚ  ίσον τροχαία, ντροπή µας. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Λοιπόν, συνάδελφε Μπριλάκι, 
συνάδελφε Μπριλάκι ζήτησες το λόγο δεν ζήτησες;  Το λόγο δεν 
ζήτησες;  Σ’ εσένα, αφού µιλάς. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Συνάδελφε δεν είσαι ειδικός 
οµιλητής, οπότε έχεις τρία λεπτά ε; 
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ΜΠΡΙΛΑΚΙΣ:   Εκτός χρόνου να πω κάτι στο... 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   ∆εν έχει εκτός χρόνου, εντός του 
χρόνου πες το. 
 
ΜΠΡΙΛΑΚΙΣ:   Πιστεύω όλοι µαζί θα µου δώσετε το χρόνο αυτό, 
εναντίον του κανονισµού, το αριστερό µου αφτί, οι υψηλές 
συχνότητες ακούω µηδέν, από το παράθυρο του αυτοκινήτου 40 
χρόνια εργολάβος.  Λοιπόν γι ’  αυτό δεν ακούω καλά, όταν είναι 
θορυβώδες το περιβάλλον δεν ξεκαθαρίζω τους ήχους.  Λοιπόν 
σεβασµό σε µερικά πράγµατα. 
 Τώρα για το θέµα µας, εγώ νοµίζω ότι η πολιτική είναι 
εργαλείο, δεν είναι στόχος, ο στόχος δεν είναι ο κοµµουνισµός, ο 
καπιταλισµός και το κεφάλαιο, ο στόχος είναι τα συµφέροντα του 
λαού και τ ι πρέπει να γίνει για να βελτιωθεί η κατάσταση µας. 
 Εδώ λοιπόν το Τεχνικό Επιµελητήριο δίνει στοιχεία στους 
πολιτικούς για να υπερασπιστούνε τις δικές τους απόψεις.  
Ερχόµαστε λοιπόν εµείς εδώ και συζητάµε για πολιτική, και βάζουµε 
πρώτο θέµα παραχώρηση καπιταλιστική, δεξιά, κοµµουνιστική, βρε 
παιδιά θα κάνουµε τον ΒΟΑΚ;  Μας ενδιαφέρει να γίνει;   Εµένα µε 
ενδιαφέρει να γίνει και όπως θέλει ας γίνει, µε παραχώρηση;  
Βεβαίως µε παραχώρηση, δεν έχω κανένα πρόβληµα εγώ, εσείς 
έχετε το πρόβληµα. 
 
ΤΖΑΝΙΝΗΣ:   Ας το αυτό όπως θέλει ας γίνει. 
 
ΜΠΡΙΛΑΚΙΣ:   Όχι όπως θέλει.. . 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Έλα συνάδελφε Τζανίνη. 
 
ΜΠΡΙΛΑΚΙΣ:   .. .θα ελεγχθεί αυτό, θα ελεγχθεί το τι θα γίνει, αλλά 
δεν µε ενδιαφέρουν οι τ ίτλοι, µε ενδιαφέρει η ουσία και η ουσία είναι 
να αποκτήσουµε ένα ΒΟΑΚ σωστό. 

Και κάτι άλλο, 5% του πληθυσµού της Ελλάδος είναι η Κρήτη 
και έχουµε 10% των ατυχηµάτων, ενώ σίγουρα δεν έχουµε το 5% 
της κυκλοφορίας, έχουµε λιγότερο, η Αθήνα και τα µεγάλα αστικά 
κέντρα έχουνε µεγαλύτερη κυκλοφορία.  ∆ηλαδή έχουµε πάνω από 4 
φορές ατυχήµατα σε σχέση µε την υπόλοιπη Ελλάδα και τώρα 
καθόµαστε και συζητάµε ποια ιδεολογία είναι καλή, των αριστερών ή 
των δεξιών. 
 Εγώ δεν µπαίνω σ’ αυτό το παιχνίδι, δεν ήρθαµε εδώ πέρα για 
να υποστηρίξουµε τα κόµµατα µας, θα πάµε αλλού να τα 
υποστηρίξουµε, έχουµε κόµµατα όλοι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ευχαριστούµε το συνάδελφο, 
συνάδελφε δύο λεπτά µίλησες, µπράβο. 
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 Λοιπόν συνάδελφοι... , θέλεις να δευτερολογήσεις ή όχι;  
Λοιπόν θα ρωτήσω τη συνάδελφο αν θέλει να δευτερολογήσει, πλην 
όµως θέλω να πω κάτι στο συνάδελφο Πασχαλίδη.  Ο συνάδελφος 
Πασχαλίδης σηκώθηκε και είπε απορώ ποιο είναι το θέµα και 
απευθύνθηκε σ’ εµένα. 

Πρώτον, συνάδελφε Πασχαλίδη εγώ δεν λογοκρίνω κανένα 
θέµα.  ∆εύτερον, το θέµα το 4ο έχει µπει γι ’  αυτό το λόγο, να 
συζητάµε θέµατα τα οποία δεν άπτονται της ∆ιοικούσας, αν έχεις 
προσέξει το τρίτο θέµα µιλάει για τη δραστηριότητα της ∆ιοικούσας.  
Εδώ έγινε κάτι  στο Τεχνικό Επιµελητήριο και αν έχεις προσέξει το 4ο 
θέµα δεν γράφει Τ.Ε.Ε./Τ.Α.Κ., γράφει Τ.Ε.Ε., έτσι;  Αλλά εκείνο 
που θέλω να σου επισηµάνω είναι ότι εσύ οδήγησες αλλού τη 
συζήτηση, εσύ µπήκες στη συζήτηση των Σ∆ΙΤ.  Σηκώθηκαν..., έχει 
δίκιο ο Βαϊλάκης, και είπε ότι έγινε µια καταγγελία.  Ο κάθε 
άνθρωπος, το κάθε µέλος του Επιµελητηρίου έχει το δικαίωµα να 
κάνει οποιαδήποτε καταγγελία, εσύ έδωσες την ώθηση να αλλάξει η 
συζήτηση και µετά απορείς τι ήταν αυτή η καταγγελία, ήµαρτον! 

Εκείνο που θέλω να πω µια που είπατε όλοι για τα Σ∆ΙΤ, ότι 
στην Ενωµένη Ευρώπη 10 είναι τα χειρότερα σηµεία...,  έχουν 
εντοπιστεί 10 κοµµάτια οδικών αξόνων που έχουν τη µεγαλύτερη 
θνησιµότητα, τα 7 βρίσκονται στην Ελλάδα. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Τα 8. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Τα 7, και µια δεδοµένη στιγµή, απ’ 
ότι λένε οι ειδικοί, ο τρόπος µε τον οποίο προχωράνε οι άλλοι και τα 
10 θα βρίσκονται στην Ελλάδα. 

Λοιπόν µην αλλάζετε εσείς τη συζήτηση οι ίδιοι και µην 
απορείτε, Πασχαλίδη απευθύνοµαι... 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ένα έχει γίνει.  
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   ∆εν έχει γίνει σύµβαση 
παραχώρησης η ΠΑΘΕ.  Λοιπόν, µα δεν µε απασχολεί αυτό εµένα, η 
καταγγελία είναι µια καταγγελία συνάδελφε, δεν το καταλαβαίνω, 
έγινε µια ολόκληρη συζήτηση χωρίς λόγο. 
 Συνάδελφε Σφακιανάκη θες να δευτερολογήσεις;  ∆εν έχει 
νόηµα, Ο.Κ., το θέµα έληξε. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Σ’ αυτό το θέµα να κάνω µια παρέµβαση; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Καµία τελείωσε. 
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ΘΕΜΑ 5ο 
 

Ολοκλήρωση του Βόρειου Οδικού  
Άξονα Κρήτης (Β.Ο.Α.Κ.) 

 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Συνάδελφοι προχωρούµε στο 5ο 
θέµα, το οποίο είναι ο Βόρειος Οδικός Άξονας Κρήτης. 

Σας επαναλαµβάνω ότι η συζήτηση έχει ολοκληρωθεί και έγινε 
µία διακοπή, µάλλον το θέµα δεν ολοκληρώθηκε, διότι διακόψαµε τη 
συνεδρίαση ελλείψει απαρτίας την περασµένη φορά, σε αναµονή του 
σχεδίου απόφασης όπου υπήρχαν διαφωνίες και αυτό είναι σχέδιο 
απόφασης δεν είναι ψήφισµα.  Το έχετε πάρει από ‘κει πέρα είναι 
σχέδιο απόφασης και θα βγάλουµε την απόφαση. 

Λοιπόν θέλετε να το διαβάσω ή το πήρατε από το πάνελ;  Αλλά 
απ’ ότι βλέπω κανείς δεν το πήρε από το πάνελ. 

Λοιπόν, ναι συνάδελφε Φανουράκη, ναι. 
 
ΦΑΝΟΥΡΑΚΗΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ναι αλλά το θέµα είναι το εξής, 
όταν διέλυσα την... 
 
ΦΑΝΟΥΡΑΚΗΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ο συνάδελφος Αγαπάκης βεβαίως, 
διότι την περασµένη φορά είπαµε ότι θα φέρει η ∆ΚΜ, όχι ο 
συνάδελφος Αγαπάκης, η ∆ΚΜ για να ακριβολογούµε θα φέρει ένα 
σχέδιο απόφασης, αλλά δεν ψηφίσαµε τίποτα, τα ακύρωσα όλα, 
διότι δεν είχαµε απαρτία και αν µπεις µες στα πρακτικά θα το δεις.  
∆εν ισχύει καµία ψηφοφορία, ξεκινάµε εκ του µηδενός να ψηφίσουµε 
την απόφαση συνάδελφοι.  Λοιπόν δεν θα γίνει συζήτηση...,  όχι να 
µη συνεχίσεις. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Όποιες αυτές έχουν..., την έχεις;  
Έχεις αντίγραφο;  ∆εν θυµάµαι αν την έχω φυλάξει, έχεις καταθέσει 
γραπτή πρόταση; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Τη θυµάσαι;  Φέρε την, γράψε την 
και φέρε την. 
 
ΒΑΪΛΑΚΗΣ:   ∆ηλαδή τι γραπτή πρόταση;  Πάνω σ’ αυτή τη πρόταση 
να γίνει αλλαγή, αυτό προτείνει ο Κώστας 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Σ’ αυτή την πρόταση, λοιπόν έλα 
να το πάρεις, ξανασβήσε την, την τελευταία παράγραφο, εκεί που 
διαφωνήσαµε όλοι.  Εντάξει, µα εκεί διαφωνήσαµε όλοι, στην 
τελευταία παράγραφο και τα ακύρωσα όλα. 
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ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Όχι, µε συγχωρείς συνάδελφε δεν 
είχαµε απαρτία, και η ∆ΚΜ επέµενε να προχωρήσουµε στην 
ψηφοφορία.  Και είπα στο τέλος ότι καµία απόφαση δεν ισχύει, είναι 
γραµµένη στα πρακτικά και θα ψηφιστεί το σχέδιο απόφασης που 
προτείνει η ∆ΚΜ η οποία δεσµεύεται να το φέρει µε ορισµένες 
τροποποιήσεις.  Αυτό θα συζητηθεί, να το, αυτό. 
 Λοιπόν συνάδελφε Φανουράκη έπ’ αυτού αν θέλεις φέρτε τις 
προτάσεις σας γραπτές, αν θέλετε να αλλάξει τ ίποτα εδώ πέρα.  
Λοιπόν σας διαβάζω την απόφαση. 
 Η «Α» του Τ.Ε.Ε./Τ.Α.Κ. στη συνεδρίαση της 16ης Ιουλίου 2008 
αποφάσισε να εκδώσει το παρακάτω ψήφισµα που αφορά την 
ολοκλήρωση του ΒΟΑΚ.  Έχει διαπιστωθεί ότι ο ΒΟΑΚ παρουσιάζει 
αυξηµένα τροχαία ατυχήµατα, καθώς εµφανίζει τάση αύξησης αντί 
µείωσης την τελευταία δεκαετία επειδή: 
�  Πρώτον, πρόκειται για γεωµετρικά και κατασκευαστικά γερασµένο 

δρόµο που υλοποιήθηκε πριν 35 περίπου χρόνια στο µεγαλύτερο 
του µήκος. 

�  ∆εύτερον, έχει µεγάλο κυκλοφοριακό φόρτο, συνεχώς 
αυξανόµενο, λόγω του έντονου και ραγδαία αναπτυσσόµενου 
τουριστικού χαρακτήρα τα βόρειας Κρήτης. 

�  Και τρίτον, η συντήρηση του µέχρι σήµερα ήταν στοιχειώδης. 
 Λαµβάνοντας υπόψη τη µεγάλη δυναµική ανάπτυξη της Κρήτης 
και τον µεγάλο αριθµό τουριστών, πάνω από 3 εκατοµµύρια που την 
επισκέπτονται κάθε χρόνο, ο ΒΟΑΚ επιβάλλεται να ολοκληρωθεί ως 
ενιαίος αυτοκινητόδροµος σε εύλογο ορατό µέλλον, δηλαδή το 
αργότερο ως το 2015 κατά τα πρότυπα και των άλλων βασικών 
αξόνων της χώρας όπως η Εγνατία Οδός, η ΠΑΘΕ, η Ιόνια Οδός, η 
Κόρινθος, Τρίπολη, Καλαµάτα και άλλα. 
 Η «Α» του Τ.Ε.Ε./Τ.Α.Κ. προτείνει όπως το ΥΠΕΧΩ∆Ε 
προχωρήσει στις επόµενες ενέργειες: 
� Πρώτον, τη χρηµατοδότηση των έργων που αντιστοιχούν σε όλες 

τις µελέτες που έχουν προκηρυχτεί και θα συνταχθούν από τον 
ΒΟΑΚ, δηλαδή για τα 150 χιλιόµετρα µέσω του ΕΣΠΑ ή ακόµα και 
από Εθνικούς Πόρους. 

� ∆εύτερον, την επιτάχυνση και συντόµευση των απαιτουµένων 
διαδικασιών περιβαλλοντικών, αρχαιολογικών και άλλων 
αδειοδοτήσεων, που συνήθως καθυστερούν υπερβολικά την 
έγκριση των µελετών. 

� Τρίτον, την ενίσχυση των αντίστοιχων υπηρεσιών – φορέων 
υλοποίησης τόσο των µελετών όσο και των κατασκευών µε άµεση 
στελέχωση µε µόνιµο εξειδικευµένο προσωπικό. 

� Τέταρτον, την εκπόνηση µελέτης τεχνοοικονοµικής διερεύνησης 
για τις δυνατότητες και τους τρόπους χρηµατοδότησης, µε 
προοπτική ο ΒΟΑΚ να ολοκληρωθεί συνολικά µέχρι το 2015. 
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 Τέλος το Τ.Ε.Ε./Τ.Α.Κ. σε συνεργασία από κοινού µε το Τ.Ε.Ε. 
Τµήµατος ∆υτικής Κρήτης θα οργανώσει ηµερίδα σε κάποια πόλη 
της Κρήτης, το επόµενο τετράµηνο, που θα αναπτυχθούν όλοι οι 
προβληµατισµοί και οι προτάσεις των Τ.Ε.Ε. µε την παρουσία και 
της πολιτικής ηγεσίας του ΥΠΕΧΩ∆Ε. 
 Εδώ θα ήθελα να σηµειώσω ότι έχει γίνει µία πρόταση από τον 
Καραβελάκη να γίνει σε κάθε πρωτεύουσα νοµού, κάτι τέτοιο είχες 
προτείνει.  
 
ΚΑΡΑΒΕΛΑΚΗΣ:   Ή τουλάχιστον σε δύο πόλεις. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ή τουλάχιστον σε δύο πόλεις.  
Λοιπόν, αυτή είναι η πρόταση της ∆ΚΜ. 
 Έχει κατατεθεί πρόταση µια πρόταση από τη ∆ηµοκρατική 
Πανεπιστηµονική Κίνηση Μηχανικών, στο σχέδιο απόφασης των 
συναδέλφων της ∆ΚΜ σβήνει το 4ο bullets, έτσι όπως το έχετε στα 
χέρια σας, αυτά που είπα εγώ 1ο , 2ο,  3ο  και 4ο είναι σε bullets, τις 
σβήνει και λέει, απαιτούµε τη χρηµατοδότηση µε προοπτική ο ΒΟΑΚ 
να ολοκληρωθεί συνολικά µέχρι το 2015.  Αυτή είναι η πρόταση, 
δηλαδή να αλλάξει αυτή η παράγραφος. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Αυτή είναι µία πρόταση. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Μία πρόταση.  Υπάρχουν άλλες 
προτάσεις;  ∆εν υπάρχουν άλλες προτάσεις, µε ακούτε συνάδελφοι;  
Μη µου λέτε µετά.. 

Λοιπόν, κατ’ αρχάς η άποψη µου και έχετε υπόψη σας ότι οι 
απόψεις µου επί της διαδικασίας µπορούν να ανατραπούν µε 
απόφαση του Σώµατος. 
 Η άποψη µου είναι να συζητηθούν ένα – ένα τα σηµεία, εκτός 
εάν η ∆ΚΜ θέτει το θέµα ως έχει, ως έχει χωρίς καµία τροποποίηση 
δηλαδή. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Η πρόταση µου είναι να ψηφιστεί 
κατ’ άρθρον που λένε, δηλαδή προτείνει όπως το ΥΠΕΧΩ∆Ε 
προχωρήσει στις επόµενες ενέργειες, µέχρι εκεί θεωρώ ότι δεν 
υπάρχει αντίρρηση από κανένα, από ‘κει και πέρα υπάρχουν 
τέσσερα σηµεία, τα προτείνει.  
 Εγώ σκοπεύω να τα θέσω ένα – ένα σε ψηφοφορία αν..., ένα 
λεπτό συνάδελφε, από ‘κει και πέρα το Σώµα έχει τη δυνατότητα να 
ανατρέψει αυτή την απόφαση µου.  Λοιπόν, εάν εσύ διαφωνείς εγώ 
θα το θέσω σε ψηφοφορία, αυτό λέω, δεν είναι η απόφαση δική µου, 
δεν είµαι δικτάτορας εγώ, κάνω µια πρόταση, εάν δεν συµφωνείτε 
εσείς θα θέσω σε ψηφοφορία την πρόταση µου σε αντιδιαστολή µε 
τη δική σας. 
 
ΚΡΑΣΑΝΑΚΗΣ:   Μια ερώτηση. 
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ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ναι. 
 
ΚΡΑΣΑΝΑΚΗΣ:   Επειδή προκύπτει το θέµα (.. .)  τη διαδικασία εγώ 
προτείνω τα τρία πρώτα..., οι τρεις πρώτες (...) να προταθούνε σαν 
µία και η επόµενη τέταρτη ας πάει ξεχωριστά, γιατί εκεί είναι το 
πρόβληµα, έτσι δεν είναι; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ναι, µα εγώ...,  εντάξει, κοίταξε...,  
ένα λεπτό, συνάδελφε Κρασανάκη εγώ αυτό είπα.  Βλέποντας και 
εκτιµώντας, το πρώτο, το δεύτερο, το τρίτο bullets θα 
υπερψηφιστούν.  Από ‘κει και πέρα πάµε στο τέταρτο. 
 Η πρόταση η δική µου είναι ότι θα πρέπει να πάει ένα – ένα 
χώρια.  Εάν υπάρχει αντίρρηση να θέσω θέµα επαναλαµβάνω 
ανατροπής της πρότασης µου. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Καµία αντίρρηση. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Καµία αντίρρηση.  Θα πάει.. . , µία 
– µία. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Τα τρία πρώτα ως ένα και το τέταρτο ξεχωριστά. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Μα αυτά θα ψηφιστούν επειδή τα 
έχετε ένα, δύο, τρία. 

Συνάδελφοι θα προχωρήσουµε έτσι, έχει κανείς αντίρρηση για 
το νούµερο ένα, το πρώτο bullets;  Όχι, οµόφωνα έτσι;  ∆εν έχει 
αντίρρηση, δεν έχει αντίρρηση. 
 Λοιπόν την κουκίδα ναι, το bullets.  Προχωρούµε στο δεύτερο, 
έχει κανείς αντίρρηση;  Όχι, οµόφωνα.  Το τρίτο bullet έχει κανείς 
αντίρρηση;  Όχι, οµόφωνα. 
 Λοιπόν προχωράµε στο τέταρτο bullet, υπάρχουν δύο 
προτάσεις, δύο προτάσεις θα µπούν σε ψηφοφορία, την εκπόνηση 
µελέτης τεχνοοικονοµικής διερεύνησης για τις δυνατότητες και τους 
τρόπους χρηµατοδότησης µε προοπτική ο ΒΟΑΚ να ολοκληρωθεί 
συνολικά µέχρι το 2015.  Λοιπόν αυτή η είναι η µία πρόταση, η Α΄ 
της ∆ΚΜ είναι όπως την έχετε γραµµένη . ..  (αλλαγή κασέτας) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   . . .πλειοψηφία των παρόντων για 
να ψηφιστεί µία πρόταση, το έχετε υπόψη σας αυτό, Μύρωνα εσένα 
κοιτάζω. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Μπορεί να πέσουνε λευκά, να 
πέσουνε λευκά, παρόντα και τέτοια, έτσι; 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
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ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ναι θα το θυµηθώ, µα παντού.  
Λοιπόν ποιοι είναι υπέρ της πρότασης της ∆ΚΜ;  Καθίστε κάτω να 
µετρήσουµε, Χωραφά, Ελευθερία ελάτε µέσα, αν θέλετε να ψηφίσετε 
δηλαδή. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Παρών;  Κατεβάστε τα χέρια, 
παρών; 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Λευκά, άκυρα; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Λευκά;  Μηδέν, µέτρησε τους 
όλους µέσα. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Να σηκώσουµε τα χέρια, την 
πρόταση της Πανεπιστηµονικής, µέτρα τα χέρια.  
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Εγώ είµαι υπέρ της πρότασης 
αυτής, έτσι; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Εγώ είµαι υπέρ αυτής, το σήκωσα 
πριν. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   17, πόσοι είµαστε µέσα; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Μείον ένα, το βλέπω ότι δεν είναι, 
δεν το µετράω. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Συνάδελφε εγώ τους βγάζω 38 και 
το αποτέλεσµα είναι 20 – 17, 38 και έχουν ψηφίσει 20 – 17, µηδέν 
λευκά, µηδέν παρόντες.   
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Ένα απέχει. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:  Ποιος απέχει;  Μέτρα τους πόσοι 
είναι Γιάννη. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   ∆εν το µέτρησα, το βλέπω. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   37 είµαστε;  Πόσοι είναι;  
Μπριλάκι κάτσε κάτω, Βαϊλάκη κάτσε κάτω σε παρακαλώ, Τζανίνη 
κάτσε κάτω. 
 
ΣΤΑΜΑΤΑΚΗΣ:   Προτείνω ονοµαστική ψηφοφορία, προτείνω εγώ. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Και εγώ, και εγώ. 
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ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Λοιπόν συνάδελφοι, ονοµαστική 
ψηφοφορία, µετά από πρόταση επειδή δεν βρίσκουµε άκρη. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Βεβαίως. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Βαϊλάκη κοίταξε, άµα δεν σου 
αρέσει η διαδικασία µπορείς να φύγεις. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Αφού δεν βγαίνει το νούµερο βρε 
άνθρωπε του Θεού. 
 
ΒΑΪΛΑΚΗΣ:   ∆εν βγαίνει το νούµερο... 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Σου είπε κανένας ότι έχασες;  
Έλεος δηλαδή εδώ µέσα, σηκώνεσαι, φωνάζεις, διαµαρτύρεσαι 
συνέχεια, τ ι θέλεις;  Έλα κάτσε επιτέλους, πρέπει να βγαίνουν οι 
αριθµοί Βαϊλάκη είτε σου αρέσει, είτε δεν σου αρέσει, θαρρείς και 
πάµε να σου φάµε την ψηφοφορία.  Όλο διαµαρτύρεστε, δεν 
κάθεστε κάτω εν τω µεταξύ να σας µετρήσουµε. 

Προβλέπεται από τη διαδικασία ότι µπορεί να γίνει ονοµαστική 
ψηφοφορία, λοιπόν θα την κάνω εγώ, δεν καλώ κανένα έτσι;  
Λοιπόν Σταµατάκης;  Πανεπιστηµονική...,  δηλαδή είναι το «όχι» 
επειδή η βασική πρόταση είναι της ∆ΚΜ να εξηγούµαστε, το «όχι» 
είναι κατά της ∆ΚΜ. 

Λοιπόν, Πατρικαλάκη;  Όχι, Ρουκουνάκης; 
 
ΡΟΥΚΟΥΝΑΚΗΣ:   Όχι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Όχι, Σφακιανάκη Ιωάννα;  Όχι, 
Κλάδος;  Όχι, Βρέντζου;  Όχι, Ασσαριωτάκης;  Πετράκης;  
Μαυρογιάννης;  Όχι, Μονιάκης;  Όχι, Τζαβλάκη;  Όχι, Τρουλλινός 
Γεώργιος;  Είναι απών αυτός, είναι παλιός ο κατάλογος;  
Ανηψητάκης...,  ένα λεπτό. 
 
ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ:   Παλιός κατάλογος. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Μαστοράκη;  
 
ΜΑΣΤΟΡΑΚΗ:   Όχι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Όχι, Τζανίνης; 
 
ΤΖΑΝΙΝΗΣ:   Όχι.   
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Κασαπάκης; 
 
ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ:   Όχι, όχι. 
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ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Όχι, Μανιαδή; 
 
ΜΑΝΙΑ∆Η:   Ναι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ναι, Τριαµατάκη;  Κολυβάκης όχι, 
Αγαπάκης... 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Θα φωνάξω και εσάς.  Αγαπάκης;  
∆ιαβάζω τον κατάλογο είναι παλιός, Αγαπάκης ναι, Σενετάκης;   
 
ΣΕΝΕΤΑΚΗΣ:   Ναι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ναι, Φραγκιαδάκης;  
 
ΦΡΑΓΚΙΑ∆ΑΚΗΣ:   Ναι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ναι, Γολοβάνης; 
 
ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ:   Ναι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ναι, Καπετανάκης;  ∆εν είναι, 
Κυπριωτάκη δεν είναι, Παπαδάκης δεν είναι, Χωραφάς; 
 
ΧΩΡΑΦΑΣ:   Ναι 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ναι, Λυδάκη; 
 
ΛΥ∆ΑΚΗ:   Ναι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Φανουράκης;  Όχι, Ορφανός; 
 
ΟΡΦΑΝΟΣ:   Όχι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ποβάσκη όχι, Ινιωτάκης; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ∆ΙΟΙΚΟΥΣΑΣ:   Ναι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Μπαρτολότσι; 
 
ΜΠΑΡΤΟΛΟΤΣΙ:   Ναι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Βαϊλάκης; 
 
ΒΑΪΛΑΚΗΣ:   Ναι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Πασχαλίδης;  
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ΠΑΣΧΑΛΙ∆ΗΣ:   Ναι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Μαµουλάκης;  Απών, Αλιφιεράκης;  
Απών, Κουρλετάκης;  Απών, Τσαγκαράκη; 
 
ΤΣΑΓΚΑΡΑΚΗ:   Ναι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ναι, Αποστολάκης;   
 
ΑΠΟΣΤΟΛΑΚΗΣ:   Ναι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   ∆ολαψάκης απών, Ταβερναράκης;   
 
ΤΑΒΕΡΝΑΡΑΚΗΣ:   Ναι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Μπριλάκις;   
 
ΜΠΡΙΛΑΚΙΣ:   Ναι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Φουρναράκης;   
 
ΦΑΝΟΥΡΑΚΗΣ:   Ναι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Μαρνέλλος; 
 
ΜΑΡΝΕΛΛΟΣ:   Ναι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ροµπογιαννάκης; 
 
ΡΟΜΠΟΓΙΑΝΝΑΚΗΣ:   Ναι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Κενδριστάκη;  Γρηγοράκης; 
 
ΓΡΗΓΟΡΑΚΗΣ:   Ναι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Κρασανάκης;  Όχι, Καφετζάκης 
δεν είναι, Καραβελάκης;   
 
ΚΑΡΑΒΕΛΑΚΗΣ:   Ναι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Που είναι ο κατάλογος;  Αλεξάκη 
δεν είναι έτσι;  Αλεξάκη;  Μαρία που είναι; 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Απούσα. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Απούσα. 
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 Λοιπόν, λοιπόν να µην τους ξαναδιαβάσω είναι ξεκάθαρο έτσι;  
Λοιπόν 1, 2, 3... 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ναι είναι κανείς που δεν άκουσε 
το όνοµα του εδώ µέσα;  Λοιπόν 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 
13, 14, 15, 16, 17, 18, ένα λεπτό, Καραβελάκη εσύ τι είπες; 
 
ΚΑΡΑΒΕΛΑΚΗΣ:   Ναι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ναι, λοιπόν 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 
9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16, 17 και ένα 18.  Λοιπόν συνάδελφοι... 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Ναι τα αποτελέσµατα. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Τώρα θα σας τα πω.  18 και είναι 
1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19, 20, 
21.  Λοιπόν τα αποτελέσµατα είναι 18 µε 21 και είναι παρόντες 39. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   18 ποιος είναι; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   18 είναι υπέρ της πρότασης της 
Πανεπιστηµονικής και 21 είναι υπέρ της πρότασης της ∆ΚΜ.  
Λοιπόν, θα τους ξαναµετρήσω έτσι για να ησυχάσει ο κ. Βαϊλάκης, 
διότι και τ ις δύο φορές τους βγάλαµε διαφορετικούς την 
προηγούµενη φορά.  Λοιπόν 1, 2... ,  υπέρ της πρότασης της 
Πανεπιστηµονικής 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 
16, 17, 18, υπέρ της πρότασης της ∆ΚΜ είναι 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 
9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19, 20, 21.  Λοιπόν, επί 
συνόλου ψηφισάντων 39 έλαβε η πρόταση της ∆ΚΜ 21 άρα έχει την 
πλειοψηφία, άρα πέρασε η πρόταση ως έχει, µε τη διαφορά 
συνάδελφε ότι θα αλλάξω και εκεί που λέει ψήφισµα και από µέσα 
που το αναφέρει, εντάξει; 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Τι; 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Α, ναι εντάξει, αυτό είχε ψηφιστεί 
από πρόταση.  Συνάδελφοι στο τέλος...,  ναι αφού το διάβασα και 
αυτό, έχει κανείς αντίρρηση για την ηµερίδα;  Όχι, αυτό περνάει 
οµόφωνα. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Σε δύο πόλεις ή σε µία; 
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ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ε, θα το δούµε, αυτό είναι 
λεπτοµέρεια, ανάλογα αν υπάρχει χρόνος, αν υπάρχει διάθεση 
κ.λ.π.   
 

ΘΕΜΑ 6ο 
 

Προτάσεις τροποποιήσεως  
Θεσµικού Πλαισίου Τ.Ε.Ε. 

 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Συνάδελφοι προχωρούµε στο 
επόµενο θέµα, το 6ο,  προτάσεις τροποποιήσεως θεσµικού πλαισίου 
Τ.Ε.Ε, η ώρα είναι 21:15. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Θέλετε να κάνουµε διάλειµµα 
µήπως συνάδελφοι;   
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   ∆εν θα φύγει κανείς. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ούτως ή άλλως ένας – ένας την 
κοπανάτε. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Συνάδελφοι επειδή υποψιάζοµαι 
ότι δεν θα έχετε διαβάσει την εισήγηση που σας έστειλα µε... , που 
είναι ανηρτηµένη στην ιστοσελίδα, θα τη βλέπετε στην οθόνη, για να 
µη µε ρωτάτε τι είπα και τι δεν είπα. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:  Συνάδελφοι, παρακολουθείτε την 
οθόνη ή θα...,  το έχετε τυπώσει;  Λοιπόν, η εισήγηση αυτή έχει 
λάβει υπόψη της όλο το παρελθόν του Τ.Ε.Ε. το οποίο εκφράζεται 
µε την απόφαση..., κατ’ αρχάς σας έχουν σταλεί από το Νοέµβριο 
όλες αυτές οι εισηγήσεις που αναφέρονται µέσα.  Λοιπόν µε ακούτε 
συνάδελφοι ή µόνος µιλώ;  Μέτρα τους, ελλείψει απαρτίας θα τη 
λήξω, µέτρα τους, και από τη στιγµή που θα πέσουνε κάτω από 25 
λύεται η συνεδρίαση, να το έχετε υπόψη σας. 
 
ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ:   28 είµαστε. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   28 λοιπόν οι παρόντες... ,  και µε 
τους απ’ έξω έτσι;  4 είναι εντάξει, περίπου είµαστε 32 συνάδελφοι, 
αν έχει γίνει καλή καταµέτρηση, γιατί µπαινοβγαίνετε συνέχεια. 
 Λοιπόν, µέσα εδώ, σ’ αυτή την εισήγηση την οποία την έχει 
δουλέψει ο συνάδελφος Αποστολάκης, ο συνάδελφος Μονιάκης και 
η συνάδελφος Πατρικαλάκη, και η κ. Λυδάκη από ‘κει η οποία 
συζητάει συνέχεια, την έχουν δουλέψει, έχει αποτυπωθεί όλο το 
παρελθόν του τµήµατος µας, όσον αφορά τις τροποποιήσεις του 
θεσµικού πλαισίου.  Έχει µπει µέσα, αυτό αποτυπώνεται ιδιαίτερα 
στην απόφαση η οποία έχει ληφθεί το 2005, έχουν µπει και οι 
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προτάσεις του 2002, αν και είχαµε µία διαφωνία µε το Μύρωνα το 
Μονιάκη σ’ αυτό το σηµείο, ο οποίος ανέφερε ότι δεν θα έπρεπε να 
µπουν, και εγώ διαφωνώ διότι  αυτή τη στιγµή εξετάζουµε το θέµα να 
πάρουµε µια νέα απόφαση, άρα το τι έχει ψηφιστεί δεν µετράει για 
µένα. 
 Λοιπόν προχωρούµε...,  συνάδελφοι αυτό είναι το καινούργιο 
απόκτηµα του Επιµελητηρίου, εγώ έφερα το δικό µου αλλά δεν 
µπορούσε να το συνδέσει ο Χριστόφορος, που είναι ο Μύρωνας;  
Μονιάκης;  Παιδιά ποιος γνωρίζει να την κάνουµε πλήρη σελίδα;  
Σπύρο έλα λίγο, έλα. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Εντάξει συνάδελφοι, είναι πλήρης 
η οθόνη. 
 Λοιπόν ξεκινάµε από το 1ο  άρθρο το οποίο είναι η σύσταση αν 
το βλέπετε, επί αυτού του άρθρου υπάρχουν προτάσεις για 
τροποποίηση.  Λοιπόν θα ψηφίζονται οι προτάσεις, συνάδελφοι µε 
ακούτε;  Θα ψηφίζονται οι προτάσεις, ναι, λοιπόν οι προτάσεις που 
υπάρχουν εδώ όσον αφορά τη σύσταση αν θυµάστε καλά είναι να 
υπάρχει η δυνατότητα ίδρυσης από το Τ.Ε.Ε. θυγατρικών Ανωνύµων 
Εταιρειών µε αυστηρά νοµικό πλαίσιο. 
 Η σύσταση των συγκεκριµένων εταιρειών να είναι συνάρτηση 
αυξηµένης συλλογικής απόφασης των οργάνων του Τ.Ε.Ε., δηλαδή 
να απαιτείται απόφαση πλειοψηφίας, της απόλυτης πλειοψηφίας της 
Κεντρικής «Α», δηλαδή της πλειοψηφίας του όλου αριθµού των 
µελών, της απόλυτης πλειοψηφίας των ∆ιοικουσών Επιτροπών των 
περιφερειακών τµηµάτων, µε αποφάσεις πλειοψηφίας της «Α». 
 Η δυνατότητα σύστασης Ανωνύµων Εταιρειών από τα 
περιφερειακά τµήµατα να εγκρίνεται από την Κεντρική «Α», το 
∆ιοικητικό όµως Συµβούλιο θα αποτελείται αποκλειστικά από µέλη 
του συγκεκριµένου τµήµατος.  Η δε λειτουργία τους θα εξαρτάται 
από το τµήµα, η δικαιοδοσία της απόφασης να δοθεί στην «Α» του 
περιφερειακού τµήµατος. 
 Η Γενική Συνέλευση των Ανωνύµων Εταιρειών θα αποτελείται 
από τη ∆.Ε. του Τ.Ε.Ε., Προεδρείο «Α», Προεδρεία των ∆.Ε. των 
περιφερειακών τµηµάτων και Προέδρους των Αντιπροσωπειών των 
περιφερειακών τµηµάτων, έστω και αν χρειαστεί να γίνει διασπορά 
των µετοχών. 
 Να σας ξεκαθαρίσω κάτι συνάδελφοι, εδώ υπάρχει µια πλήρως 
διαφορετική προσέγγιση στο θέµα, το οποίο θα πρέπει να 
ξεκαθαριστεί αυτό από την αρχή να ψηφιστεί. 
 Έχω κάνει µία πρόταση την οποία την ανέπτυξα την 
περασµένη φορά, να καταργηθεί η κεντρική «Α», η οποία θα 
αντικατασταθεί µε ορισµένους µηχανισµούς τους οποίους τους 
ανέφερα.  Θα πρέπει να αποφασίσουµε αυτό, αν θέλουµε την 
κατάργηση της κεντρικής «Α» ή όχι, διότι από ‘κει και πέρα 
διαφοροποιούνται πολλά σηµεία. Τη θυµάστε την πρόταση ή να σας 
τη διαβάσω; 
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ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Όχι, τη θυµόµαστε. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Τη θυµόµαστε να την ψηφίσουµε στην ώρα της 
Πρόεδρε. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ναι αλλά κοίταξε ορισµένα 
πράγµατα, αν θα ψηφίσουµε να αποτελείται από τις 
Αντιπροσωπείες, από τον ένα, από τον άλλο, υποτίθεται ορισµένα 
πράγµατα διαφοροποιούνται. 
 
ΜΟΝΙΑΚΗΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου)...,  
δεν πρέπει να έχουµε εµείς πρόταση επί του... 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ:   Όχι γιατί πρόσεξε να δεις Μύρωνα παρακάτω το λέω, 
λέω διαφοροποιείται από πάνω και λέω, της απόλυτης πλειοψηφίας 
της συνέλευσης των αντιπροσώπων, δηλαδή της πλειοψηφίας του 
όλου αριθµού των µελών.  Στη θέση της κεντρικής «Α» εγώ βάζω 
µια συνέλευση, αν θυµάστε καλά πρότεινα εικοσαµελή ∆.Ε., η οποία 
θα εκλέγεται από το σύνολο των ψηφοφόρων, δηλαδή το σύνολο 
των µηχανικών η οποία δεν θα έχει  δικαίωµα ψήφου, και δύο φορές 
θα συνεδριάζει η Γενική Συνέλευση και θα αποφασίζει για ορισµένα 
θέµατα. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Πάµε στη σελίδα 9. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Στη σελίδα 9, µα αυτό λέω. Είναι 
το άρθρο 6 της σελίδας 9, όποιος το έχει τυπωµένο. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   ∆εν είναι, δεν ταυτίζεται εδώ.  
Λοιπόν τα έχω µεγαλώσει για να τα βλέπουν οι από πίσω, γιατί αν 
τους έλεγα να έρθουν µπροστά, δεν θα ερχόντουσαν. 
 Λοιπόν συνάδελφοι πάµε στο άρθρο 6 το οποίο θα πρέπει να 
ξεκαθαρίσει πρώτα απ’ όλα αυτό το άρθρο, συνάδελφε 
Ταβερναράκη.  Συνάδελφοι για να µην καθόµαστε να συζητάµε απ’ 
ότι βλέπω το ΠΑΣΟΚ έχει ψηφίσει οτιδήποτε από ‘δω µέσα;  Φέρτε 
το εδώ πέρα να τελειώνουµε, αν η ΑΜΑΚ δεν ξέρω αν έχει κάνει την 
ίδια διαδικασία να µην κουραζόµαστε τσάµπα, γιατί απ’ ότι βλέπω 
ψηφίζεται πακέτο.  Λοιπόν έχετε αποφασίσει;  Μέσα στα κουτάκια 
έχετε βάλει ποια πρόταση σας ισχύει και ποια όχι;  
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ∆ΙΟΙΚΟΥΣΑΣ:   Όχι δεν το βάλαµε γιατί. ..  
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:  Θα την ψηφίσετε εδώ πέρα, 
καθίστε κάτω Ταβερναράκη, βεβαίως πήγαινε στη γωνία όµως, 
πήγαινε στη γωνία. 
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 Λοιπόν το άρθρο 6 αναφέρεται στα όργανα του Τ.Ε.Ε., λοιπόν 
προβλέπονται.. .,  τα κεντρικά όργανα του Τ.Ε.Ε. είναι τέσσερα αν 
έχετε υπόψη σας, η «Α», η ∆.Ε., ο Πρόεδρος της ∆ιοικούσας και οι 
επιστηµονικές επιτροπές ειδικοτήτων, ευκαιρία να µάθετε και τη 
νοµοθεσία που διέπει το Τ.Ε.Ε.. 
 Τα περιφερειακά τµήµατα έχουν τρία, ο Πρόεδρος δεν είναι 
όργανο και υπάρχουν οι νοµαρχιακές επιτροπές στη θέση των 
επιστηµονικών ας πούµε.   

Στη συνέχεια υπάρχουν τα όργανα για την άσκηση του 
Πειθαρχικού Ελέγχου, επίσης λειτουργούν οι µόνιµες και έκτακτες 
επιτροπές επεξεργασίας θεµάτων στην έδρα ή στα περιφερειακά 
τµήµατα και για τους υπαλλήλους του Τ.Ε.Ε. λειτουργούν 
υπηρεσιακά και πειθαρχικά συµβούλια που προβλέπονται από τις 
γενικές διατάξεις που ισχύουν για το προσωπικό των νοµικών 
προσώπων δηµοσίου δικαίου. 
 Λοιπόν υπάρχει η πρόταση η δική µου η οποία λέει, τα 
κεντρικά όργανα να είναι τρία, η συνέλευση των αντιπροσώπων, η 
∆.Ε., και ο Πρόεδρος της ∆.Ε., να παραµείνει όργανο.  Όργανα των 
τµηµάτων είναι η «Α» του τµήµατος, η ∆.Ε. και οι Νοµαρχιακές 
Επιτροπές όπως είναι και σήµερα. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Καλά αυτό αναφέρεται.. .,  λοιπόν η 
συνέλευση των αντιπροσώπων απαρτίζεται, είναι στον πίνακα αν το 
βλέπετε, από τη ∆.Ε., τ ις ∆.Ε. των Τµηµάτων και τα Προεδρεία των 
Αντιπροσωπειών, συνεδριάζει δυο φορές το χρόνο και εγκρίνει τον 
οικονοµικό απολογισµό και προϋπολογισµό και τη γενική πολιτική 
του Τ.Ε.Ε.. 
 Λοιπόν αυτή τη στιγµή είναι 200 τα άτοµα, είναι 45 των 
ειδικοτήτων και 155 τα µέλη της «Α».  Σύµφωνα µε την πρόταση τη 
δική µου γίνεται τµήµα Αθηνών, οπότε τα τµήµατα γίνονται 18, και 
έχουµε 9 µέλη της ∆ιοικούσας, φαντάζοµαι ότι η ∆ιοικούσα είναι 20 
τα µέλη...,  µάλλον το τµήµα των Αθηνών δεν θα έχει 9 µέλη, όπως 
δεν έχει και η Θεσσαλονίκη, αν δεν κάνω λάθος η Θεσσαλονίκη έχει 
11 µέλη η ∆ιοικούσα, δεν είναι 9. 
 Λοιπόν χοντρικά όµως είναι 180 περίπου, συν 18 επί 3 που 
είναι τα Προεδρεία, βγαίνουν γύρω στα 230, δηλαδή βγαίνουν 
παραπάνω, αλλά θα συνεδριάζουν δύο φορές το χρόνο και θα 
εγκρίνουν µόνο τον οικονοµικό προϋπολογισµό, τον οικονοµικό 
απολογισµό, και θα εγκρίνουν την πολιτική που θα ασκήσει το 
Τ.Ε.Ε. στην επόµενη τριετία. 
 Εάν, λέω µέσα, όπως προβλέπεται και σήµερα από τις 
διατάξεις, αν ξέρετε ότι εάν δεν γίνει η δεύτερη συνεδρίαση της «Α», 
επί των θεµάτων αποφαίνεται η ∆ιοικούσα, εκτός από ορισµένα 
όπως του προϋπολογισµού ο οποίος πάει απευθείας στον 
εποπτεύοντα Υπουργό, ο οποίος είναι ο Υπουργός ∆ηµοσίων 
Έργων. 
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ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Όχι λίγο παρακάτω λες ότι αν δεν αποφασίσετε, θα 
αποφασίζει το ΥΠΕΧΩ∆Ε. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Μα έτσι προβλέπεται ήδη.  
Σήµερα το θεσµικό µας πλαίσιο προβλέπει ότι εάν δεν έχουµε 
απαρτία στη δεύτερη συνεδρίαση δεν σηµαίνει ότι πάνε τα θέµατα 
στην επόµενη, απλά τα θέµατα καταργούνται και έπ’ αυτών 
αποφασίζει η ∆ιοικούσα, εκτός από ορισµένα επί των οποίων 
αποφαίνεται ο εποπτεύων Υπουργός, ούτως ή άλλως ισχύει, δεν 
είναι κάτι καινούργιο. 
 Σπύρο δεν έρχεσαι και εσύ µπροστά, δεν έρχεστε οι τέσσερις 
της επιτροπής που το έχετε επεξεργαστεί; 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Θα θέσω σε ψηφοφορία λοιπόν 
συνάδελφοι κατάργηση ή µη της «Α» για να ξεκινήσουµε από ‘κει,  
οπότε ανάλογα θα αλλάξουν και τα επόµενα. 
 Λοιπόν, το θέτω σε ψηφοφορία αν θα γίνει κατάργηση της «Α» 
ή όχι.  Μπορείτε να καθίσετε µέσα να κάνουµε ψηφοφορία; Πόσοι 
είναι µέσα; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   32 είναι, τους βγάζω 32.  
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Λοιπόν συνάδελφοι είσαστε 32 
µέσα, συνάδελφε Ορφανέ ψηφίζουµε, ποιοι ψηφίζουν λευκό;  
Παρών;  Παρών 2.  Ποιοι είναι υπέρ της διατήρησης της «Α»;  
∆ιατήρησης της «Α», ναι επόµενο είναι, αρχικά µετά τις αλλαγές θα 
πάµε, γιατί και σ’ αυτό έχω και εγώ προτάσεις, δεν τίθεται θέµα. 

Πόσοι είναι υπέρ της διατήρησης; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Έλα να µετράς Κωστή εσύ. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Μα προηγουµένως δεν θέλατε να 
κάνω την αφαίρεση, όχι τη µια έτσι και την άλλη αλλιώς. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Το ξέρω ότι είναι, αλλά πρέπει να 
γράφει νούµερο. 
 Λοιπόν, δηλαδή τέσσερις είναι;  33 είναι οι παρόντες.  Λοιπόν 
ποιοι είναι υπέρ της κατάργησης;  Εγώ που το προτείνω ένας, δύο;  
Ο άλλος που σηκώνει το χέρι µιλάει ή σηκώνει το χέρι;  Τι κάνεις 
εσύ, σηκώνεις το χέρι ή µιλάς; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Λοιπόν συνάδελφοι εγώ βγάζω ότι 
είναι 30 και οι παρόντες είναι 32. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Λείπει ο Σταµατάκης ε; 
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ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Όχι, αυτοί που είναι στην αίθουσα 
µετράω. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Οι δύο είναι παρών, και οι δύο 
είναι τέσσερις και 26 είναι υπέρ, τους µέτρησε ο Πέτρος. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Πόσοι είναι;  32, λοιπόν βάζω 28 
παρόντες, ναι αλλά να κάθεστε σωστά, παιδιά δεν είµαστε στη 
Μούσχουρη αυτή τη στιγµή έτσι; 
 Λοιπόν, άρα επανερχόµαστε στη διαδικασία αυτή, πάµε στο 
πρώτο άρθρο που είναι η σύσταση και έχει προταθεί ότι θα 
µπορούµε να κάνουµε Ανώνυµες Εταιρείες. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Άρα τι έγινε;  ∆εν πέρασε. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   ∆εν πέρασε ναι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Συνάδελφε Πασχαλίδη, αν τα είχες 
διαβάσει από το ’97 που είσαι εδώ µέσα θα το είχες επισηµάνει 
τότε, αυτή τη στιγµή το επισηµαίνεις, αυτή τη στιγµή, γιατί πρώτη 
φορά τα διαβάζεις, δυστυχώς για σένα και ήσουνα και Πρόεδρος 
όταν κουβεντιάζαµε τις αλλαγές. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Κάνεις ένα λάθος, το σωστό είναι 
αυστηρά και όχι αυστηρό, δεν συζητάµε ότι το νοµικό πλαίσιο θα 
είναι αυστηρό, η εφαρµογή του θα είναι αυστηρά, αν είναι «ο» είναι 
αυστηρό το νοµικό πλαίσιο. 
 Λοιπόν προχωράµε, ποιοι είναι υπέρ της δυνατότητας να 
ιδρύονται Ανώνυµες Εταιρείες από το Τ.Ε.Ε.;  Ψηφίζουµε.  Κανένας 
δεν είναι υπέρ;  Λοιπόν να το βάλω...,  τ ις αναθεωρούµε όλες, εκτός 
αν θέλετε να δεχτούµε του 2005 τις οποίες παιδιά τις έχουµε 
κοινοποιήσει και δεν θα ασχοληθούµε πλέον, υπάρχει και αυτή η 
δυνατότητα. 

Την πρόταση του...,  την απόφαση µάλλον του 2005 το κεντρικό 
Τ.Ε.Ε. την έχει, αλλά προσέξτε να σας επισηµάνω γιατί κάποιος µε 
κοιτάζει πονηρά, εάν τροποποιηθεί µία µέσα θα τροποποιηθεί όλο, 
µη µου έρθετε εσείς του ΠΑΣΟΚ και να µου λέτε ότι εµείς θέλουµε 
τον Πρόεδρο διαφορετικά.  Εν υιοθετούµε την απόφαση του 2005 
τελείωσε η συζήτηση, έχει  φύγει η απόφαση του 2005, δεν θα έρθετε 
να ανατρέψετε µία παράγραφο, σας ενηµερώνω.  Σας ακούω 
λοιπόν, Πρόεδρε έλα µέσα λίγο. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Κάτι έχεις τώρα στο µυαλό σου, αλλά... 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Όχι δεν έχω, µην έχετε εσείς.  
Πρόεδρε σε ενηµερώνω το εξής, και εσύ Γραµµατέα της ΠΑΣΚ, ήδη 
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αυτή τη στιγµή η Αθήνα έχει την απόφαση του τµήµατος του 2005 
ως πρόταση, υπάρχει µία άποψη, όπως την είπε η συνάδελφος η 
Τζαβλάκη, αφού τα έχουµε αποφασίσει, όχι είπες εσύ έχουν 
αποφασιστεί αυτά. 
 
ΤΖΑΒΛΑΚΗ:   Αυτά έχουν αποφασιστεί οµόφωνα αυτό είπα. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Το οµόφωνα τώρα, δεν το έχουµε 
ποιο είναι οµόφωνο αλλά...,  λοιπόν έχουµε στείλει µια απόφαση, 
εάν την υιοθετεί το τµήµα τελείωσε η συζήτηση επί του θεσµικού, 
αλλά λέω το εξής που είπα προηγουµένως, γιατί µε κοίταζε ο κ. 
Ταβερναράκης πονηρά, ή την υιοθετούµε ως έχει αλλά δεν πάµε να 
αλλάξουµε τις παραγράφους που µας συµφέρουν, δηλαδή δεν θα 
έρθετε εσείς να πείτε εµείς θέλουµε τον Πρόεδρο να βγαίνει απ’ 
ευθείας µε γενική ψηφοφορία και να τροποποιήσουµε µόνο αυτό το 
σηµείο, ή θα το κουβεντιάσουµε όλο το θεσµικό πλαίσιο ή όχι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Όχι συνάδελφε, όχι, αυτές είναι 
µεσοβέζικες λύσεις, δεν είναι αποφάσεις σοβαρού οργάνου. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Κανένας δεν διαφωνεί σε τι;  
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Κανένας δεν διαφωνεί στο προηγούµενο πλαίσιο του 
2005..., (δεν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Αυτό λέω. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Αυτό το βάζει γιατί τώρα 
Ταβερναράκη άµα το ψηφίσουµε...,  θέλετε να το θέσω σε 
ψηφοφορία να ανατραπεί η πρόταση µου;  Σε ρωτάω ευθέως. 
 Εγώ κάνω την εξής πρόταση αυτή τη στιγµή στο Σώµα, καθίστε 
κάτω ένα λεπτό να ακούσετε, υπάρχει µία απόφαση η οποία έχει 
ληφθεί το 2005 και την έχουµε υιοθετήσει, έχουν γίνει οι διάφορες 
συζητήσεις και έχουν µπει και διάφορες άλλες προτάσεις, έχει φέρει 
η ΑΜΑΝ πρόταση, έχει φέρει η ΑΜΑΚ πρόταση, φέρατε εσείς µια 
πρόταση, έχει φέρει η ∆ΚΜ µια πρόταση, έφερα εγώ µια πρόταση, 
έχουν αναπτυχθεί εδώ πέρα προτάσεις από διάφορους 
συναδέλφους οι οποίες είναι και αυτές µέσα, έχει φέρει και η 
Πανεπιστηµονική πρόταση η οποία την έχει φέρει από το Νοέµβριο, 
οι οποίες έχουν ενσωµατωθεί µέσα υποχρεωτικά.  Οι προτάσεις δεν 
εξαφανίζονται, ενσωµατώνονται. 

Από ‘κει και πέρα έχουµε τη δυνατότητα, εάν αποφασίσουµε, 
να παραµείνουµε στο 2005 το οποίο επί της ουσίας αυτό θα παίξει,  
διότι ήδη είµαστε υπερήµεροι συνάδελφοι, έτσι δεν είναι Βάννα;  
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∆ηλαδή υπάρχουν, έχουµε προτάσεις...,  επί της ουσίας αυτή τη 
στιγµή επεξεργάζονται την πρόταση µας του 2005 αυτοί. 
 
ΣΦΑΚΙΑΝΑΚΗ:   Την δικιά µας δεν την έχω µοιράσει καθόλου.  Το 
θέµα είναι ότι επισήµως οι µεγάλες παρατάξεις δεν έχουν καταθέσει 
προτάσεις, άρα λένε ότι θα γίνει ψηφοφορία το Σεπτέµβριο αλλά δεν 
ξέρουµε αν θα γίνει. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Α, δεν έχουν καταθέσει προτάσεις;  
Άρα γιατί µας στριµώχνουν τόσο πολύ;  Άρα έχουµε τη δυνατότητα 
εµείς να το συνεχίσουµε, που λέει και ο Μύρωνας, το Σεπτέµβρη. 

Λοιπόν, ας πάρουµε ορισµένες ανώδυνες αποφάσεις τώρα και 
προχωρούµε, για να είµαστε πιο πολλοί, γιατί είναι γελοίο 
συνάδελφοι να είµαστε τόσο λίγοι για ένα τόσο σοβαρό θέµα. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ναι αλλά είναι 9:30 η ώρα  παιδιά, 
άµα ο νους σας είναι πώς να φύγετε δεν θα ολοκληρώσουµε ποτέ. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Παρά τέταρτο είναι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Παρά τέταρτο. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ∆ΙΟΙΚΟΥΣΑΣ:   Να κάνω εγώ µία διαδικαστική πρόταση. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ένα λεπτό συνάδελφοι θέλει να 
κάνει µια πρόταση ο Πρόεδρος διαδικαστική. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ∆ΙΟΙΚΟΥΣΑΣ:   Εγώ όταν είχα πει την άλλη φορά και 
έκατσαν τα παιδιά και πραγµατικά πρέπει να τους πούµε και 
συγχαρητήρια για την πολύ καλή δουλειά που κάνανε γιατί ξέρω ότι 
φάγανε και πάρα πολύ χρόνο, και είχα πει να κάνουµε κάτι µε 
κουτάκια να το τσεκάρουµε, δεν είχα φανταστεί ότι θα ερχότανε 40 
σελίδες να τα ξαναδιαβάζουµε όλα από την αρχή, τα οποία είναι 
βέβαια πολύ καλά Πρόεδρε έτσι όπως τα κάνατε... 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Όχι µια διακοπή να σου κάνω, δεν 
είναι 40 σελίδες, εγώ θεώρησα σκόπιµο να γράψουµε µέσα το τι 
ισχύει, τα µισά, να σας γράψω το θεσµικό πλαίσιο, γιατί περίµενα 
την εξής κουβέντα, ιδιαίτερα από το Βαϊλάκη, και τ ι λέει ο νόµος;  
Βλέπετε τι απίστευτες ερωτήσεις κάνει ο Βαϊλάκης, έτσι 
συγκεκριµένα µιλάω. 
 Λοιπόν για να µη µου λέει ο ένας µα τι λέει σήµερα ο νόµος, τ ι 
λέει το άλλο, τ ι λέει το άλλο, γι ’  αυτό γράψαµε και το νόµο.  Το νόµο 
τον γράψαµε εδώ στο τµήµα, δεν τον πήραµε έτοιµο, είναι 
δακτυλογραφηµένος από την Εµµανουέλλα. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ∆ΙΟΙΚΟΥΣΑΣ:   Εγώ επειδή νοµίζω ότι θα είναι.. . 
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ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Και τα παιδιά τροποποίησαν αυτό 
που υπάρχει. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ∆ΙΟΙΚΟΥΣΑΣ:   . . .µια πολύ δύσκολη διαδικασία να 
κάνουµε ψηφοφορία σε κοµµάτι – κοµµάτι, νοµίζω ότι µπορούµε να 
την απλοποιήσουµε καταλήγοντας στα 10 – 15 σηµεία στα οποία 
υπάρχει πρόταση και ενδεχοµένως και διαφορετική προσέγγιση.  Να 
τα φτιάξουµε σε ένα εξελόχαρτο, κάπως ας πούµε, δυο, τρεις, 
τέσσερις σελίδες, όσα θα είναι µε ναι ή όχι, ψηφίζεις ή δεν ψηφίζεις 
την πρόταση.  Να γράψουµε όλοι το επίθετο µας πάνω µια µέρα που 
θα είµαστε µαζεµένοι εδώ, και να τα φέρουµε σ’ εσένα και να 
θεωρηθεί ψηφοφορία αυτό. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Αυτό που είπα πριν εγώ δηλαδή, 
αν έχετε εσείς αποφασίσει φέρτε το να τελειώνουµε... 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ∆ΙΟΙΚΟΥΣΑΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει 
συγχρόνως µε τον κ. Πρόεδρο της «Α») 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει 
συγχρόνως µε τον κ. Πρόεδρο της ∆ιοικούσας)... ,  βάλτε το κουτάκι 
σας πάνω σ’ αυτό που έχετε...,  έχετε αυτή τη στιγµή αυτό, βάλτε 
στα κουτάκια πάνω να τελειώνει. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ∆ΙΟΙΚΟΥΣΑΣ:   Έτσι όπως είναι Πρόεδρε δεν νοµίζω ότι 
βοηθάει. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Γιατί;  Όχι, θα πρέπει να κάτσετε 
να µελετήσετε για να καταλήξετε, για να µην κάνετε και 
αντισυγκρουόµενες ψηφοφορίες. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ∆ΙΟΙΚΟΥΣΑΣ:   Ναι δηλαδή... 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Μα σε κάθε άρθρο... 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ∆ΙΟΙΚΟΥΣΑΣ:   Τώρα δηλαδή Πρόεδρε αν το πάµε 
ψηφοφορία για το καθένα, δεν θα αντέξουµε πάνω από ένα τέταρτο 
– είκοσι λεπτά και θα έχουµε διαλύσει, το ίδιο θα συµβεί 
ενδεχοµένως και στην επόµενη, οπότε θα µας φάει πάρα πολύ 
χρόνο. 
 Εγώ θα έλεγα λοιπόν να ξανακάνουµε µια νέα προσέγγιση, το 
συζήταγα και µε το Μύρωνα το πρωί, και µου λέει να 
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καταλήξουµε...,  (δεν αποδίδεται καθαρά, µιλάει συγχρόνως µε τον κ. 
Πρόεδρο της «Α») 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Όχι ο Μύρωνας άλλο λέει 
Πρόεδρε, ο Μύρωνας λέει.. .  
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ∆ΙΟΙΚΟΥΣΑΣ:   Τι λέει; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ότι αποδεχόµαστε... ,  ό,τι έχουµε 
ψηφίσει το έχουµε ψηφίσει.. .  
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ∆ΙΟΙΚΟΥΣΑΣ:   Ναι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Και θα βάλουµε τα καινούργια, να 
τα ψηφίσουµε τα καινούργια να τελειώνει. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ∆ΙΟΙΚΟΥΣΑΣ:   Μπράβο. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Επί της ουσίας αυτό έχει γίνει.  
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ∆ΙΟΙΚΟΥΣΑΣ:   Συµφωνούµε και εµείς. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Αυτό έχει γίνει παιδιά, αυτό έχει 
γίνει. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ∆ΙΟΙΚΟΥΣΑΣ:   Σωστό είναι, σωστό είναι και αυτό που 
λέει ο Μύρωνας. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Αλλά έχει έρθει η πρόταση της 
∆ΚΜ, έκανα µια κατανοµή της πρότασης µέσα στα αντίστοιχα 
άρθρα, έκανα µια κατανοµή δική σας, έκανα µια κατανοµή της 
ΑΜΑΝ, κανένας δεν έφερε να πει εγώ προτείνω αυτό το άρθρο, αυτό 
το άρθρο, αυτό. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Η Μαρία δούλεψε εδώ µέσα. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Πρόεδρε να κάνω µια παρατήρηση και µια 
διαδικαστική πρόταση; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ναι. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Έχω µπροστά µου το κείµενο που µας το έχεις 
µοιράσει και παλιότερα δηλαδή δεν είναι.. .  
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ναι, ναι αυτό που σας έστειλα των 
Αθηνών. 
 



Συνεδρίαση 8η        16ης   Ιουλίου  2008         σελίς   44 
 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Της κεντρικής «Α» των Αθηνών. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ναι. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Προτείνω λοιπόν αν είναι...  
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   ∆εν είναι της κεντρικής, αυτό το 
έχει φτιάξει η επιτροπή που επεξεργάζεται το θέµα. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Ωραία, ωραία, προτείνω να κάνουµε κάτι αντίστοιχο 
και εµείς, δηλαδή έχουνε τώρα αυτό το κείµενο οι συνάδελφοι, να 
πιάσουµε ένα πίνακα σε Word, σε Excel κ.λ.π. να γράψουµε µόνο το 
άρθρο του νόµου και το περιεχόµενο του, άρθρο 1 ίδρυση του 
Τ.Ε.Ε. και δίπλα να γράψουµε προτάσεις του 2005.  Οι ψηφισµένες 
µια στήλη, µια άλλη στήλη τι καινούργιο προτείνει η ∆ΚΜ, τι 
καινούργιο προτείνει η ΠΑΣΚ, τι καινούργιο προτείνει η ΑΜΑΝ, η 
ΑΜΑΚ κ.λ.π. και να έρθουµε να κάνουµε τις ψηφοφορίες έτσι την 
άλλη φορά, εντάξει; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ένα λεπτό, ένα λεπτό, τ ι είπες; 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Η επιτροπή θα το κάνει βρε παιδιά. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Αν είχατε ανοίξει λίγο τα χαρτιά 
σας είναι ξεκαθαρισµένες ποιες είναι οι αποφάσεις που έχουν 
ληφθεί.  Ο Σπύρος τα έχει γράψει αυτά και λέει µέσα ξεκάθαρα και 
άµα τα δείτε µέσα είναι και µε διαφορετικά χρώµατα, δηλαδή δεν 
ξέρω, όλα τα θέλετε έτοιµα, όλα έτοιµα τα θέλετε. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Πρόεδρε είναι προφανές ότι υπάρχει µια 
χαλαρότητα. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Λοιπόν αυτή τη στιγµή γράφει 
απόφαση Τ.Ε.Ε./Τ.Α.Κ. 04.04.2005, αυτά τα πράγµατα έχουν 
ψηφιστεί, δηλαδή όλα όσα αναφέρουµε για τις Ανώνυµες Εταιρείες 
έχουν ψηφιστεί. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Εγώ σου λέω προτείνω να ξαναβρεθεί µια φορά 
έστω η επιτροπή, δεν ξέρω τι κ.λ.π., τα µέλη εκεί τα τέσσερα άτοµα 
που είµαστε, να προσπαθήσουµε να τα ταξινοµήσουµε σε µια τέτοια 
µορφή παρόµοια µε της επιτροπής των Αθηνών, και αφού δεν 
επείγει και τόσο πολύ ίσως από την Αθήνα, αφού έχουνε ήδη τις 
παλιές µας προτάσεις και δεν φαίνεται να είναι κάτι το επείγον, 
αρχές του Σεπτέµβρη να βάλεις µια «Α» να το ψηφίσουµε. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Λοιπόν εγώ συµφωνώ η επιτροπή, 
αλλά η επιτροπή κ. Μαρία θα δουλέψει, ναι εµένα µου τα έστειλε ο 
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Σπύρος..., πήγαινε τις διακοπές του ο άνθρωπος, είχε δουλέψει 
πολύ, δεν έχω καµία αντίρρηση, εγώ η διαφορά που έκανα σ’ αυτό 
εδώ είναι ότι έβαλα τα κουτάκια Σπύρο.  Αυτό είναι κατά 99% το 
δικό σου, µε τη διαφορά ότι εκεί είχες παύλα, δεν θυµάµαι τι  είχες, 
έβαλα το κουτάκι και πρόσθεσα την πρόταση που έκανε ο 
Αλιφιεράκης, επειδή δεν υπήρχε γραπτό κείµενο την έκανε από το 
Βήµα. 
 Η διαφορά του κειµένου του δικού µου από το δικό σου είναι 
αυτή µόνο, έτσι;  Και πρόσθεσα, ένα λεπτό, και πρόσθεσα αυτό που 
έστειλε ο Μύρωνας το 327, που το έβαλα από κάτω αν έχεις 
προσέξει, που δεν το είχες βάλει.  ∆ηλαδή έκανα τη σύνθεση των 
δύο e – mail που µου στείλατε, απλώς άλλαξα τα κουτάκια, τα έκανα 
κουτάκια αντί να είναι bullet ή όποιο άλλο σύµβολο. 
 
ΜΟΝΙΑΚΗΣ:   ∆εν παύει να είναι ένα κείµενο 42 σελίδων που φοβίζει 
όποιον το δει για πρώτη φορά.  Και επειδή είναι και 20 του Ιούλη 
κοντά κ.λ.π. και οι περισσότεροι έχουνε στο µυαλό τους που θα 
πάνε διακοπές, και επειδή δεν µας ζορίζει και ίσως από την κεντρική 
«Α», εγώ προτείνω να ξαναβρεθούµε µια φορά η επιτροπή µαζί, και 
εσύ εννοείτε κ.λ.π., να το έχουµε φτιάξει σε πιο εύληπτη µορφή, να 
είναι πέντε σελίδες έτσι;  Και να το δούµε µια επόµενη φορά, δεν 
ξέρω αν... 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Όχι εσύ...,  κατ’ αρχάς έχουµε και 
άλλα θέµατα αν βιάζεστε.  Όχι εγώ διαφωνώ µε αυτό που πρότεινε ο 
Μύρωνας, εγώ θα κάνω το εξής, θα σβήσω το τι υπάρχει, τη 
νοµοθεσία, το θεσµικό πλαίσιο.  Εγώ σας τα έβαλα για να µη 
ρωτάτε, διότι δεν θα απαντήσω σε κανένα τι λέει ο νόµος, το τι 
ισχύει. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Όχι γιατί γίνονται ερωτήσεις. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   ∆εν κατάλαβα, τι θα πει 
κωδικοποίηση κοπέλα µου;  Εγώ δεν καταλαβαίνω τη γλώσσα που 
µιλάτε, εγώ ξέρω να πω ότι καλούµαι να ψηφίσω κατ’ άρθρον όπως 
µου ζήτησαν, τ ις τροποποιήσεις κατ’ άρθρον, άρα κάτω από κάθε 
άρθρο έχουµε βάλει τις διάφορες προτάσεις.  Στην Αθήνα θα πάνε 
κατ’ άρθρον, είσαι µέλος της κεντρικής «Α» και σας έχει έρθει το 
χαρτί του Θεοδωράκη και σας λέει, τ ι τροποποίηση θέλετε στο 
άρθρο 1, τ ι στο άρθρο 2, τ ι στο άρθρο 3, τ ι στο άρθρο 5, δηλαδή τι 
άλλη κωδικοποίηση να γίνει;   Ερώτηση.  Συνάδελφοι σηκωθήκατε 
και φύγατε. 
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ΑΠΟΣΤΟΛΑΚΗΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός 
µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ναι, έλα στο Βήµα.  Ο 
συνάδελφος Αποστολάκης για να καταγράφονται. 
 
ΑΠΟΣΤΟΛΑΚΗΣ:   Το άλλο που µπορούµε να κάνουµε, για να τα 
ψηφίσουµε, να τα φτιάξουµε όλα σε ένα εξελόφυλλο... 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ένα; 
 
ΑΠΟΣΤΟΛΑΚΗΣ:   Σε ένα χαρτί από excel ας πούµε. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ναι. 
 
ΑΠΟΣΤΟΛΑΚΗΣ:   Και να τα έχει ο καθένας να µπορεί να τσεκάρει τ ι 
ψηφίζει απ’ όλα. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Τι; 
 
ΑΠΟΣΤΟΛΑΚΗΣ:   Τι ψηφίζει, δηλαδή να τα κωδικοποιήσουµε που 
λέει η Μαρία, τ ι σηµαίνει αυτό;  ∆ηλαδή στο άρθρο 1 θα βάλουµε...,  
το πρώτο είναι το 1.1, το 1.2, το 1.3, το 1.4, το 1.5. 
 Πάµε στο άρθρο 2, το 2.1, 2.2, 2.3, 2.4, 2.5, θα έχουµε ο 
καθένας µπροστά µας ένα χαρτί, κωδικοποιηµένες οι αποφάσεις 
κάτω από κάθε άρθρο, και ο καθένας θα τσεκάρει τ ι ψηφίζει ή όχι. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Συνάδελφε αυτό έχει γίνει αυτή τη 
στιγµή, αλλά δεν το καταλάβατε, έρχεται ο Μύρωνας και.. . , εδώ είναι 
καταγεγραµµένο το εξής...  
 
ΑΠΟΣΤΟΛΑΚΗΣ:   Ριχάρδε αυτό έχει γίνει,  το θέµα είναι η δυσκολία 
της διαδικασίας είναι το πρόβληµα. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Μα το θέµα είναι το εξής, εδώ 
αυτή τη στιγµή γράφει άρθρο 1, αυτό που είναι στην οθόνη, έτσι;  
Λοιπόν γράφει άρθρο 1 σύσταση...,  από ‘κει και πέρα κάτω από το 
άρθρο υπάρχουν οι προτάσεις, µε τα κουτάκια. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Η επιτροπή θα το λύσει τώρα. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Τι άλλη κωδικοποίηση να κάνει; 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Να ρωτήσω κάτι;  Τι περισσότερη, 
καλύτερη κωδικοποίηση απ’ αυτό; 
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ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Τίποτα, σε πιο εύληπτη µορφή οπτικά θα είναι.  (∆εν 
αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου)... , θα βγάλουµε το 
νόµο, το νόµο τον έχουµε και θα έχουµε µόνο τις προτάσεις... ,  (δεν 
αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Και δεν µπορούσε ο καθένας από 
σας...,  αυτό δεν είναι κλειδωµένο, δεν θα µπορούσατε να τα 
σβήσετε αυτή τη στιγµή και να τα συµµαζέψετε, οι 42 σελίδες να 
γίνουν 20;  Γιατί κάτω από 20 δεν θα γίνουν. (αλλαγή κασέτας) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   . . .τσεκαρισµένα αυτά, µπορείτε να 
το κάνετε στο γραφείο σας;  Γιατί να κωδικοποιηθούν;  Εδώ είναι ο 
νόµος γραµµένος, εδώ είναι από κάτω όλες οι προτάσεις, ψηφίστε 
να τελειώνει, δεν άκουσα; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Και τ ι θα κάνεις;  Να 
τροποποιήσεις τις προτάσεις;  Τι;   
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Έλα να σου πω την καταµέτρηση θα την κάνει εσύ... 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ναι. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   (∆εν αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Το κάθε κουτάκι, εγώ θα πάρω το 
κάθε κουτάκι και θα σας λέω στο πρώτο κουτάκι ψηφίσανε τόσοι, το 
δεύτερο τόσοι, το δεύτερο τόσοι...  
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ευχαριστώ για την πληροφορία, 
αλλά βλέπεις... ,  Βάννα ηγείσαι της παράταξης, βλέπεις η «Α» να 
έχει διάθεση να δουλέψει;  Εγώ σε ρωτώ ευθέως.  ∆εν υπάρχει 
διάθεση να δουλέψει η «Α» συνάδελφοι, άρα τελειώσαµε 
συνάδελφοι, θα ισχύει το 2005 να τελειώνουµε.  Να ερχόµαστε εδώ 
να περάσουµε µέχρι τέλος τη θητεία µας να τελειώσει, άλλη λύση 
δεν υπάρχει, διότι δεν έχετε διάθεση.  Ήρθατε κατ’ αρχάς...,  να 
ρωτήσω κάτι έτσι από περιέργεια, ποιος το άνοιξε αυτό; 
 
ΣΦΑΚΙΑΝΑΚΗ:   Όχι, αυτό µην το λες. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Το ανοίξαµε. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ο άλλος µου είπε µόλις είδε ότι 
είναι 42 σελίδες το έκλεισα, ο ίδιος µου το είπε. 
 
ΣΦΑΚΙΑΝΑΚΗ:   Κοίταξε, άµα βγάλουµε τώρα πολλά που 
περισσεύουνε... , να πω κάτι; 
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ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ναι η συνάδελφος Σφακιανάκη. 
 
ΣΦΑΚΙΑΝΑΚΗ:   Εγώ νοµίζω ότι το 2002 παραείναι που το βάλαµε, 
αφού µετά πήγαµε στο 2005.  Άµα κρατούσαµε την τελευταία 
απόφαση και αν αυτή τη στιγµή βγει και το σύνθετο που γίνεται µε 
την πρόταση τη δικιά σου που ήδη καταψηφίστηκε, και γίνει αυτό 
που λέµε µε το excel απλοποιείται πάρα πολύ και µπορούµε να 
τελειώσουµε σε µία φορά. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Όχι, εγώ διαφωνώ ή το έχουµε 
αποφασίσει και το δεχόµαστε ή συζητείται, δεν µπορούµε να το 
αποδεχτούµε και µετά να έρθουµε να τροποποιήσουµε µόνο τον 
Πρόεδρο συνάδελφε Πρόεδρε, εγώ δεν το δέχοµαι αυτό το πράγµα.  
∆ηλαδή το 2005..., ένα λεπτό, το 2005 υπάρχει αυτή η απόφαση, 
αναθεωρείται;  Ποιες είναι οι σκέψεις της αναθεώρησης;  Εγώ ρωτώ 
ποιες προτάσεις υπάρχουν...,  το 2005 βγήκε από ορισµένες 
προτάσεις, οι οποίες για τον άλφα ή βήτα λόγο ψηφίστηκαν από την 
τότε «Α» και µην κοροϊδευόµαστε.  Είπε ο Μπριλάκις 
προηγουµένως, εδώ είναι, ότι υπάρχει µία κατεύθυνση κοµµατική, 
όλοι ανήκουµε σε κόµµατα και δεν πρέπει να µας ενδιαφέρουν, το 
«δεν πρέπει» συµφωνώ εγώ µαζί του, αλλά δεν ισχύει.  Λοιπόν ο 
καθένας µεταφέρει εδώ τις πολιτικές του πεποιθήσεις. 
 Υπήρχε µια συγκυρία αριθµών τότε και ψηφίστηκαν ορισµένα 
πράγµατα, έτσι δεν είναι;  Αυτή τη στιγµή µπορεί να µην υπάρχει η 
ίδια συγκυρία και να υπάρχουν καλές προτάσεις οι οποίες 
καταψηφίστηκαν τότε.  ∆ηλαδή γιατί δεχόµαστε ότι ψηφίστηκε το 
άριστο, το 2005 ήταν οι καλύτερες προτάσεις που µπορούσαµε να 
κάνουµε. 
 
ΣΦΑΚΙΑΝΑΚΗ:   Όχι, όχι σαν βάση τροποποίησης το βάζω εγώ, όχι 
ότι ήταν το άριστο, σαν βάση τροποποίησης που λέµε. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ναι και ποιες είναι οι άλλες 
προτάσεις; 
 
ΣΦΑΚΙΑΝΑΚΗ:   Αυτές που έχουν κατατεθεί από ‘κει και ύστερα. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Έχουν κατατεθεί.. . , δηλαδή αν 
εγώ αυτή τη στιγµή έρθω και καταθέσω την όλη πρόταση του 2002, 
δεν έχει κατατεθεί; 
 
ΣΦΑΚΙΑΝΑΚΗ:   Ναι αλλά δεν την έχεις καταθέσει, άµα θες κατάθεσε 
την. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Μα σας την κοινοποίησα παιδιά. 
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ΣΦΑΚΙΑΝΑΚΗ:   Μα δεν την κατάθεσες. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ήταν συνηµµένη στο κείµενο, ούτε 
η απόφαση του 2005 έχει κατατεθεί, ό,τι σας έστειλα το Νοέµβριο 
τότε, όλα αυτά µετράνε, ακόµα και η πρόταση του Αγορή µετράει. 
 ∆ηλαδή σας το έστειλα για να πάρετε µια ιδέα το τι µπορεί να 
αποφασίσει το Σώµα. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Να πω κάτι; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Έλα στο Βήµα να τα λες, κάτσε 
πάνω να µην κατεβαίνεις κάτω. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Βλέποντας τη δυσκολία που έχουµε τώρα να 
καταλήξουµε κάπου, βλέπουµε ότι δεν µπορούµε να ψηφίσουµε 
τώρα... 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Αφού ούτως ή άλλως δεν έχουµε 
απαρτία, συζητάµε θεωρητικά. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Ωραία πέραν τούτου... 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Και άµα είχαµε απαρτία πάλι ο 
καθένας... 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Αν συνεχίσουµε έτσι και στην επόµενη συνεδρίαση 
που θα το βάλουµε θα έχουµε το ίδιο πρόβληµα, δηλαδή θα 
καταλήξουµε σε αδιέξοδο. 
 Ένα θέµα είναι να δεσµευτούµε όλοι ότι την επόµενη φορά που 
θα έχουµε «Α» θα µπει το θεσµικό πλαίσιο και όλοι θα ξεκινήσουµε, 
χωρίς συζήτηση, και θα αρχίζουµε να ψηφίζουµε.  Στο θέµα 1, ποιοι 
ψηφίζουν υπέρ, ποιοι ψηφίζουν κατά, όλοι θα το έχουµε µελετήσει, 
δεν ξέρω οι παρατάσεις ας αναλάβουνε να το οργανώσουν, θα το 
έχουµε µελετήσει όλοι, όλοι θα έχουµε τα κουτάκια µας τι έχουµε 
ψηφίσει, θα ψηφίζουµε, δεν θα γίνει δι ’  αλληλογραφίας που λέει η 
Βάννα θα γίνει εδώ µέσα και τελείωσε, πόσοι παρόντες θα 
ψηφίσουµε. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Συµφωνώ, άξιον απορίας είναι 
γιατί δεν ήρθατε προετοιµασµένοι σήµερα;  Ακριβώς αυτό που λες, 
αυτό το πράγµα ήρθαµε να κάνουµε, σας το έστειλα έτοιµο να το 
µελετήσετε, ο καθένας θα µπορούσε να είχε τσεκάρει το κουτάκι που 
θέλει και ξεκινάµε και είναι διαχωρισµένα.  Και λέµε, να υπάρχει η 
δυνατότητα ναι ή όχι;  Αυτό υπάρχει, δεν άκουσα; 
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ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Το έχουµε µελετήσει, αυτή τη στιγµή όµως δεν 
υπάρχει απαρτία, µην φάµε και άλλη ώρα εδώ πέρα..., (δεν 
αποδίδεται καθαρά, µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Μη συζητάς...,  σήκω φύγε και εσύ. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Όχι εγώ δεν φεύγω...,  (δεν αποδίδεται καθαρά, 
µιλάει εκτός µικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Μα κάθεσαι και µου λες γιατί δεν 
ψηφίσατε, είχαµε 30 τόσα άτοµα..., γιατί δεν ξεκινήσαµε να 
ψηφίζουµε ραγδαία αφού το είχατε µελετήσει;  ∆ηλαδή αυτή τη 
δουλειά που λέει ο Σπύρος αν την είχατε κάνει θα µπορούσαµε να 
προχωρήσουµε, αλλά δεν έχει γίνει αυτή η δουλειά. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Συνάδελφοι έχει καταντήσει να 
είναι κουραστικό το θεσµικό πλαίσιο, γιατί πάµε από αναβολή σε 
αναβολή, θυµάστε την πρώτη αναβολή την ζήτησε το ΠΑΣΟΚ για να 
διαβάσει.. , Σπύρο το κείµενο είναι δικό σου αν θυµάσαι, να µην το 
βγάλω να το διαβάσω.  Να το ψάξω;  Να το βρω;  Όχι να το 
διαβάσω.  Σπύρο αν θυµάσαι καλά είχες καταθέσει ένα κείµενο το 
οποίο το είχες υπογράψει εσύ και ως ΠΑΣΚ ζητούσατε την αναβολή 
για να το µελετήσετε το θέµα, αυτή τη στιγµή σας το έστειλα έτοιµο, 
όπου µπορούσε ο καθένας από σας να είχε τσεκάρει αυτό που 
επιθυµεί. 
 Άρα αυτή η πρόταση που κάνεις, εγώ δεν την έκανα σαν 
πρόταση, σας την έστειλα έτοιµη για να ψηφίσει ο καθένας από το 
σπίτι του να ξέρει, ερχόµαστε εδώ και λέµε, πόσοι είναι για το 
πρώτο;  Θέλετε να βάλω αρίθµηση στα κουτιά;  Να βάλω και 
αρίθµηση στα κουτιά, θέλετε να βάλω όποια αρίθµηση; 
 
ΣΦΑΚΙΑΝΑΚΗ:   Πρόεδρε ας κάνει µια δουλειά ακόµα η επιτροπή να 
τα µαζέψει µε τρόπο που να είναι πιο...  
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Μα εγώ νοµίζω ότι είναι µαζεµένα 
Βάννα, εσείς θεωρείτε ότι δεν είναι, καµία αντίρρηση. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Λοιπόν η επιτροπή είναι η ίδια 
που είναι, να τα ακούει, που είσαι Ελευθερία;  Μια που θες και 
επώνυµο, η κ. Λυδάκη, η κ. Πατρικαλάκη, ο κ. Αποστολάκης, και ο 
κ. Μονιάκης, ο οποίος έχει τ ις ιδέες, µαζευτείτε, κάντε την αυτή τη 
δουλειά, ακόµη µια πρόσθετη δυνατότητα και ευκολία Σπύρο, 
Σπύρο, εκεί που έχω τα κουτάκια άµα θες βάλε αριθµούς, ούτως 
ώστε ο καθένας θα βάζει  ένα κυκλάκι και θα λέµε το πρώτο ποιοι 
είναι υπέρ;  Το δύο, το τρία... 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ποιο να κάνουµε, αυτό; 
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ΣΦΑΚΙΑΝΑΚΗ:   Αυτό τον άλλο τρόπο παρουσίασης που λέµε. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Ωραία, µετά τις διακοπές. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   ∆εν ξέρω Μύρωνα, αν 
παραιτουµένου του Προέδρου υπάρχει ο επιλαχών και αναλαµβάνει, 
αλλά δεν γίνεται. Να τελειώνει το θέµα, να τελειώνει το θέµα διότι 
δεν βλέπω να έχετε όρεξη. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Λοιπόν να προχωρήσουµε στο 
θέµα το επόµενο που έχουµε µεταθέσει;  Την ενηµέρωση της 
δραστηριότητος; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Άρα κακώς Πέτρο την αναβάλαµε, 
κατά τα φαινόµενα εγώ υπολόγιζα ότι θα προχωρούσαµε 
τουλάχιστον να εξετάσουµε 10 – 15 άρθρα, δεν έλεγα που λέει ο 
Μύρωνας ότι θα τελειώναµε, αλλά 10 – 15 άρθρα θα µπορούσαµε να 
τα εξετάσουµε, θα µπορούσαµε να τα είχαµε εξετάσει.  Ειδικά τα 
πρώτα που είναι η σύσταση, το ένα – το άλλο, που είναι τα εύκολα 
άρθρα, τα δικαιώµατα, σχεδόν όλοι έχουµε αποφασίσει ότι οι 
επιστηµονικές επιτροπές δεν πρέπει να είναι µέλη της «Α» και αυτό 
το σχεδόν συνειδησιακά το θέλουµε όλοι.  Σε πολλά άρθρα θα 
µπορούσαν να είχαν προχωρήσει, αλλά δεν υπάρχει διάθεση.  
Πέτρο δεν υπάρχει διάθεση, λυπάµαι πολύ που το λέω, δεν υπάρχει 
η διάθεση. 

∆ηλαδή το θεωρούν κάτι το οποίο από τη στιγµή που δεν το 
δουλεύουν οι συνάδελφοι αυτό να το σέβονται µέσα στην αίθουσα, ο 
Βαϊλάκης συνεχώς φωνάζει και σηκώθηκε και έφυγε, έτσι δεν είναι;  
∆ηλαδή δεν ξέρω εσείς είσαστε οι αρχηγοί της ΠΑΣΚ, εγκρίνετε αυτή 
τη συµπεριφορά µέσα σ’ αυτή την αίθουσα;  Αν την εγκρίνετε εµένα 
περισσεύει.  ∆εν είναι δυνατόν ο Βαϊλάκης να µην ανέχεται να 
ακούσει µια διαφορετική άποψη σε κάποιο θέµα.  ∆ηλαδή αν το 
εξετάσουµε ηθικά είναι απαράδεκτο, συνδικαλιστικά είναι 
απαράδεκτο, κοµµατικά είναι απαράδεκτο, όπως και να το κάνουµε 
ο διάλογος είναι το κυρίαρχο στοιχείο της δηµοκρατίας. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Συνάδελφε, εσύ δεν έχεις 
καταλήξει ποτέ σε δικαστήριο να δεις πως παίζουν ρόλο οι 
λεπτοµέρειες.  Μια δεδοµένη στιγµή θα έρθει ο ίδιος ο Βαϊλάκης, 
όπως το έχει πει επανειληµµένως µόνο ο Βαϊλάκης, ότι εδώ µέσα 
κάνω ό,τι θέλω.  Το έχει πει ή δεν το έχει πει;  Και µια στιγµή θα πει 
ήταν παραπάνω, ο ίδιος, εγώ περιµένω αντίδραση από τον 
καθένα... 
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ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Πρόεδρε, στη Βουλή η προσωπική ψηφοφορία 
µπαίνει µόνο για ιδεολογικό εκβιασµό για να καταγραφεί η άποψη 
του καθενός προσωπικά, έτσι;  Γι ’  αυτό αντέδρασε και ο Βαϊλάκης. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Αυτό µπαίνει;  Αυτό µπαίνει;  
Συνάδελφε κάτσε εδώ να σου διαβάσω πότε µπαίνει, εδώ µέσα είναι 
τελείως διαφορετικά.  Λοιπόν, να σου διαβάσω, µη φεύγεις, για να 
δεις τι είπες πάλι. 
 Ο ενιστάµενος επί ψηφοφορίας µπορεί να ζητήσει ονοµαστική 
ψηφοφορία. 
 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:   Ποιος έκανε ένσταση; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ:   Ο Σταµατάκης, και λέει προβλέπει 
ο κανονισµός όταν δύο ψηφοφορίες βγαίνουν άλλα άντ’ άλλων 
προχωράς σε ονοµαστική ψηφοφορία.  Εδώ δεν µπορούσαµε να 
καταµετρηθούµε πόσοι ήµασταν µέσα.  ∆ύο φορές τους µετρήσαµε 
ήταν διαφορετικοί και στην ονοµαστική ψηφοφορία ήταν 
διαφορετικοί πάλι, το διαπίστωσες αυτό;  ∆ηλαδή λίγο να είµαστε 
και διαβασµένοι. 
 Λοιπόν, ελλείψει απαρτίας λύεται η συνεδρίαση.  Σας συνιστώ 
να διαβάσετε µέσα στην ιστοσελίδα πόσες συνεδριάσεις της «Α» 
ελλείψει απαρτίας έχουν διαλυθεί. 
 Συνάδελφοι όπως λέει και ο Μύρωνας, καλό καλοκαίρι, 
καληνύχτα σας. 
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